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Protokół nr 168/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 10 marca 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

     

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pan Grzegorz Łuczak   - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu  

4. Pan Wojciech Panek   - inspektor Biura Ochrony Informacji  

          i Bezpieczeństwa w Starostwie  

                  Powiatowym w Wieluniu 

5. Pan Grzegorz Kurek   - Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu   

6. Pan Karol Bednarski          - Komendant Powiatowej Państwowej Straży  

        Pożarnej w Wieluniu 

7. Pani Magdalena Wosiewicz  - pracownik socjalny w Domu Dziecka  

                     im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

         w Komornikach    



2 
 

8. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

9. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

10. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

         Kartografii, Katastru i Gospodarki   

                  Nieruchomościami w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu  

11. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego   

           Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ)  

12. Pani Małgorzata Zygmunt        - z-ca naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym    

        w Wieluniu  

13. Pan Waldemar Kluska   - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego  

         Działającego Na Rzecz Osób   

        Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  

         „Tacy Sami” 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego  

w 2022 roku – temat sesyjny. 
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5. Przyjęcie sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

z działalności w roku 2022 oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego Powiatu Wieluńskiego w 2022 r. – temat sesyjny.  

6. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2022 r. – temat sesyjny. 

7. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o wyrażenie zgody na obniżenie ceny wywoławczej samochodu 

marki Citroen Berlingo.  

8. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o przesunięcie punktu pn. „Sprawozdanie z działalności Domu 

Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2022” w planie 

pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2023 r. oraz w planie pracy Rady Powiatu  

w Wieluniu i Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

na 2023 r. z miesiąca maja na miesiąc kwiecień br.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren 

powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2023 r. na realizację zadań określonych  

w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej  

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych – temat sesyjny. 

10. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2020-2022” (za okres VII-XII 2022 r.) – temat sesyjny. 

11. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu za 2022 rok – temat sesyjny.  

12. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji zadań statutowych, dostępności i poziomie 

udzielanych świadczeń zdrowotnych w SP ZOZ za 2022 r. - temat sesyjny. 

13. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.01.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 27.02.2023 r.  
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14. Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu związane z propozycjami nabycia 

wyłączności do prawa dysponowania dachem SP ZOZ w Wieluniu oraz cesji 

dotychczasowych umów najmu dachu bądź ewentualnego wydzierżawienia  

na 10 lat w drodze przetargu pisemnego nieograniczonego powierzchni dachu  

na budynkach SP ZOZ. 

15. Przyjęcie projektu protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Mokrsko nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 132/5 o pow. 0,1678 ha, położonej w obrębie Jasna Góra, 

gmina Mokrsko - kontynuacja sprawy z CLXIV  posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 31.01.2023 r. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia lokalu znajdującego się w budynku 

zlokalizowanym na nieruchomości Powiatu Wieluńskiego – dot. wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy użyczenia lokalu znajdującego się w budynku 

zlokalizowanym na nieruchomości Powiatu Wieluńskiego, oddanej w trwały 

zarząd Zespołu Szkół nr 1 w udziale 900/1000 z przeznaczeniem na 

prowadzenie gabinetu profilaktyki zdrowotnej na czas nieokreślony - kontynuacja 

sprawy z CLXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 17.02.2023 r.  

17. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Moja piękna Ziemia 

Wieluńska”.  

18. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Poznajemy Wieluń  

- spacery edukacyjno-integracyjne”.  

19. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Kolędujemy z KGW”. 
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20. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Wyprawy  

po wieluńskim”.  

21. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Piknik młodzieżowy”. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

oraz przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu sprawozdania z realizacji 

„Programu współpracy powiatu wieluńskiego w roku 2022 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie - temat 

sesyjny.  

23. Podjęcie decyzji przez Zarząd Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia wniosku 

przez Powiat Wieluński w konkursie „Ogrody przyjazne naturze”, na utworzenie 

ogrodu sensoryczno-hortiterapeutycznego dla uczestników Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Rudzie w związku z wnioskiem Prezesa Stowarzyszenia 

Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin 

„Tacy Sami”.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentów wsi 

Kraszkowice.  

25. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2022.  

26. Sprawy bieżące.  

27. Wolne wnioski.  

28. Zamknięcie CLXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie CLXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXVIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmowane będą miały moc 

obowiązującą. 

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie ma 

żadnych propozycji dotyczących zmiany porządku obrad, z tym, że chciałby wnieść 

taką uwagę odnośnie pkt 5 dotyczącego sprawozdania Komendy Powiatowej Policji - 

zaznaczając, że nie zmienia go teraz, ale pan komendant dzwonił, że może się 

spóźnić, ponieważ ma naradę. Zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi dotyczące 

rozszerzenia porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

porządku obrad. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego  

w 2022 roku – temat sesyjny. 

5. Przyjęcie sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

z działalności w roku 2022 oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego Powiatu Wieluńskiego w 2022 r. – temat sesyjny.  

6. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2022 r. – temat sesyjny. 

7. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o wyrażenie zgody na obniżenie ceny wywoławczej samochodu 

marki Citroen Berlingo.  

8. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o przesunięcie punktu pn. „Sprawozdanie z działalności Domu 

Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2022” w planie 

pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2023 r. oraz w planie pracy Rady Powiatu  

w Wieluniu i Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

na 2023 r. z miesiąca maja na miesiąc kwiecień br.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren 

powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2023 r. na realizację zadań określonych  

w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej  

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych – temat sesyjny. 
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10. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2020-2022” (za okres VII-XII 2022 r.) – temat sesyjny. 

11. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu za 2022 rok – temat sesyjny.  

12. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji zadań statutowych, dostępności i poziomie 

udzielanych świadczeń zdrowotnych w SP ZOZ za 2022 r. - temat sesyjny. 

13. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.01.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 27.02.2023 r.  

14. Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu związane z propozycjami nabycia 

wyłączności do prawa dysponowania dachem SP ZOZ w Wieluniu oraz cesji 

dotychczasowych umów najmu dachu bądź ewentualnego wydzierżawienia  

na 10 lat w drodze przetargu pisemnego nieograniczonego powierzchni dachu  

na budynkach SP ZOZ.  

15. Przyjęcie projektu protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Mokrsko nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 132/5 o pow. 0,1678 ha, położonej w obrębie Jasna Góra, 

gmina Mokrsko - kontynuacja sprawy z CLXIV  posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 31.01.2023 r. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia lokalu znajdującego się w budynku 

zlokalizowanym na nieruchomości Powiatu Wieluńskiego – dot. wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy użyczenia lokalu znajdującego się w budynku 

zlokalizowanym na nieruchomości Powiatu Wieluńskiego, oddanej w trwały 

zarząd Zespołu Szkół nr 1 w udziale 900/1000 z przeznaczeniem  

na prowadzenie gabinetu profilaktyki zdrowotnej na czas nieokreślony  

- kontynuacja sprawy z CLXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

17.02.2023 r.  
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17. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Moja piękna Ziemia 

Wieluńska”.  

18. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Poznajemy Wieluń  

- spacery edukacyjno-integracyjne”.  

19. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Kolędujemy z KGW”.  

20. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Wyprawy  

po wieluńskim”.  

21. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Piknik młodzieżowy”.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

oraz przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu sprawozdania z realizacji 

„Programu współpracy powiatu wieluńskiego w roku 2022 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie - temat 

sesyjny.  

23. Podjęcie decyzji przez Zarząd Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia wniosku 

przez Powiat Wieluński w konkursie „Ogrody przyjazne naturze”, na utworzenie 

ogrodu sensoryczno-hortiterapeutycznego dla uczestników Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Rudzie w związku z wnioskiem Prezesa Stowarzyszenia 

Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin 

„Tacy Sami”.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentów wsi 

Kraszkowice.  
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25. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2022.  

26. Sprawy bieżące.  

27. Wolne wnioski.  

28. Zamknięcie CLXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 4 

Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego  

w 2022 roku – temat sesyjny. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Powiatowego 

Lekarza Weterynarii - pana Grzegorza Łuczaka. Następnie dodał, że Zarząd otrzymał 

informację Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego w roku 2022. Zapytał, 

czy pan Łuczak chciałby zabrać głos. 

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że tak. Następnie omówił przedmiotową sprawę. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował panu 

doktorowi za omówienie informacji. Zapytał pana Łuczaka o ocenę,  

bo ciągle ptasia grypa pojawia się w powiecie sieradzkim, w powiecie krotoszyńskim  

i ostrowskim, czym jest to spowodowane, czy to wynika z tego, że jest dzikie ptactwo, 

bo być może te zbiorniki wodne, które tam są, przyciągają mnóstwo różnego ptactwa. 

Czy to nie jest ten powód i czy pan doktor podziela jego opinię? 

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że tak, to jest główny powód. Są dwa duże zbiorniki, czyli Jeziorsko  

i trochę mniejszy zbiornik Próba, i to są takie miejsca gdzie ptactwo, które dokonuje 

przelotów, bo trzeba wiedzieć, że dzikie ptactwo w ciągu roku przemieszcza się, 

dosyć intensywnie migruje, my może tylko widzimy ułamek całej tej migracji,  

bo widzimy, że leci jakiś klucz żurawi, łabędzi, czy dzikich kaczek może nawet 

częściej, natomiast to ptactwo migruje dosyć mocno i ono stanowi rezerwuar wirusa. 

Jeżeli rzeczywiście na tych dużych zbiornikach są siedliska, dosyć długi czas 
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przebywają, więc tam jest duży napór jak gdyby wirusa w środowisku. Poza tym  

są też niepokojące elementy, czyli np. po zbiorze kukurydzy zostaje ziarno 

nieprzeorane, kolby niezebrane na polach i to też jest jak gdyby żerowisko dla dzikich 

ptaków. Jeżeli to jest w miarę blisko gospodarstw rolnych, to ptactwo jak się posila na 

tych polach, to potem zrywa się do lotu, opróżnia przewód pokarmowy, żeby było lżej 

tym ptakom lecieć, więc niestety, ten kał z wirusem gdzieś tam trafia bliżej 

gospodarstw i to są najczęstsze przyczyny. Oczywiście są przyczyny pośrednie itd., 

gdzieś tam człowiek też do tego dokłada rękę, natomiast takie miejsca jak Ostrów 

Wielkopolski, to są zagłębia drobiarskie, tam jest bardzo dużo gospodarstw, to jest 

kilkaset podmiotów na terenie powiatu. Zauważył, że jak u nas jest powiedzmy 

dwadzieścia parę, to tam jest kilkaset, prawie trzysta podmiotów, więc duża 

koncentracja tych produkcji, niestety, ale sprzyja przenoszeniu się wirusa. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma pytania. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma pytanie 

odnośnie grypy, bo tutaj w wymienionych jest wysoce zjadliwa grypa ptaków HPAI  

i influenza ptaków HPAI - czy to są dwie różne? 

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że to jest związane z genetyką troszeczkę, jakie są podtypy tego 

wirusa. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to są po prostu 

dwie jednostki chorobowe. 

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii powiedział, że tak, 

bardzo zbliżone do siebie. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że o wściekliźnie już 

pan doktor mówił tylko chciał zapytać, jak jest z kotami.  

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że wychodzące koty, te które chodzą po parkach, te które gdzieś tam 

blisko terenów leśnych zaleca się, żeby doszczepić. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy domowego trzeba 

szczepić. 

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że taki, który nie wychodzi, potencjalne ryzyko przeniesienia się 

choroby jest minimalne, więc myśli, że nie ma takiego, może nie obowiązku,  
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co zalecenia, natomiast koty wychodzące, wolnożyjące, przemieszczające się  

po okolicy, pokonują bardzo duże odległości. Wbrew pozorom taki kot potrafi  

w ciągu dnia nawet kilka kilometrów przejść, szczególnie jak ma gdzieś ciekawy 

teren wokoło, więc potencjalne ryzyko jest dosyć wysokie. Jeżeli chodzi  

o psy, to jest obowiązkowe, doszczepiamy co roku, w 4. miesiącu życia najmłodsze  

i co roku są doszczepiane. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie, że jest 

pan doktor bardziej zadowolony, bo pracowników przybyło w porównaniu  

do poprzedniego roku.    

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że trzeba ich wykształcić, to jest dosyć trudny proces, przygotowanie 

takiego pracownika do pracy też nie trwa kilka miesięcy, ale jest baza, więc wydaje 

mu się, że będzie troszeczkę lżej. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma pytania. Udzielił głosu panu Dybce.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że ma takie pytanie, 

podając te różne cyfry np. o ilości ubitych zwierząt, czy o ilościach gospodarstwa,  

to pan doktor rozbija to na powiat wieluński, czy na okręg obsługujący weterynarię. 

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że wieluński i pajęczański. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopytał, czy to jest rozbite. 

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że w rozbiciu, te dane podają rozdzielnie. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopytał, czy dotyczą tylko powiatu 

wieluńskiego. 

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że tak. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że ilość ubitych zwierząt 11 

tys. trzody chlewnej tylko na terenie powiatu. 

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że tak. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, ile na terenie 

powiatu pajęczańskiego, w sąsiednim. 
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 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że jeżeli jest taka potrzeba, tylko nie ma przy sobie komputera,  

nie ma tego sprawozdania, dlatego nie odpowie teraz, bo nie chce podać 

nieprawidłowo. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy 177 zakładów, to jest  

na terenie powiatu wieluńskiego te wszystkie podmioty. 

 Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że to są podmioty, wszystkie te, które są wymienione w dalszych 

miejscach, czyli jak zsumujemy, to one dają nam tę liczbę. Dodał, że dotyczy  

to terenu powiatu wieluńskiego, bo te dane rozbijają po prostu. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma pytania. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że informacyjnie podaje, że to jest 

temat sesyjny, jak co roku i sesja Rady Powiatu będzie 27. marca o godzinie 9:00. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku – temat 

sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

z działalności w roku 2022 oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego Powiatu Wieluńskiego w 2022 r. – temat sesyjny. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Grzegorza Kurka - Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu. Powiedział,  
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że członkowie Zarządu otrzymali materiał, za który serdecznie dziękują. Nadmienił, 

że o ile dobrze pamięta, to jest pierwsza wizyta pana komendanta na Zarządzie 

Powiatu. 

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

powiedział, że tak, pierwsza wizyta, dlatego chciałby się z wszystkimi przywitać, bo to 

jest jego pierwsza obecność. Zaznaczył, że z kilkoma panami już miał okazję się 

widzieć, uczestniczyli w jakichś uroczystościach.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił pokrótce 

wszystkich obecnych na posiedzeniu Zarządu. Następnie stwierdził, że zawsze 

byliśmy poniżej średniej wojewódzkiej w wykrywaniu przestępstw. W tej chwili z tego 

sprawozdania wynika, że jest kilka procent wyżej niż średnia wojewódzka. Zapytał, 

jak pan komendant ocenia z krótkiej perspektywy, z czego to wynika - czy ci 

przestępcy, którzy wracają „z odsiadki”, oni są już lepiej wyszkoleni, lepiej zacierają 

ślady? Czy wynika to ze zmiany funkcjonariuszy, którzy są młodsi, jeszcze brak 

doświadczenia, bo z tego, co wie to dużo chyba odeszło na emeryturę. Z czego  

to wynika, jak pan komendant to ocenia? 

 

 

 Z sali obrad wyszedł pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

odpowiedział, że w sprawozdaniu opierają się na statystyce i odnoszą się do średniej 

wojewódzkiej. Niejednokrotnie w zależności, w której kategorii, osiągają wyniki, które 

są ponad lub równe ze średnią wojewódzką. Nie są to duże odstępstwa od średnich 

wojewódzkich. Opierając się tylko na suchych statystycznych liczbach można sobie 

kształtować tę ocenę. Nadmienił, że jest tutaj niespełna 2 miesiące i wolałby się 

odnieść do porównania z poprzednią jednostką, z poprzednim miejscem pełnienia 

służby, a którą pełnił w garnizonie częstochowskim gdzie też kierował jednostkami 

gminnymi, komisariatem, który miał pod sobą 5, a później 3 gminy. Następnie 

pracował w mieście. Podkreślił, że jeżeli patrzy się na statystykę, to te progi są dość 

wysoko, jeżeli chodzi o ogólną wykrywalność, bo 100% wykrywalności nigdy  

nie może być. Porównując miasto Wieluń, powiat wieluński z troszkę większą 
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aglomeracją  jak Częstochowa przekazał, że bezpieczeństwo w Wieluniu jest  

na wysokim poziomie. Jeżeli mowa o statystyce to opieramy się na wykrywalności, 

jeżeli opieramy się na ocenie społeczeństwa to należy zrozumieć, że są postrzegani 

jako represyjny organ. Niemniej jednak w tych ocenach zajmują wysokie miejsca. 

Jeżeli chodzi o stan bezpieczeństwa to ocenia, że jest zadowalający  

i ta wykrywalność, która została w tym sprawozdaniu pokazana w różnych 

kategoriach jest ponad średnią wojewódzką, dorównuje tej średniej wojewódzkiej. 

Dodał, że to co zauważył i na czym będzie się skupiał, priorytetem Komendanta 

Głównego Policji, jak i Komendanta Wojewódzkiego Policji są działania zmierzające 

do ograniczenia przestępczości w 7 kategoriach: kradzieże, kradzieże z włamaniem, 

bójka, pobicia, uszkodzenie ciała, kradzież pojazdu. To są kategorie, na których się 

skupiają. W miejscu gdzie jest rozbicie na ilość poszczególnych czynów pracują  

na bardzo małych liczbach, nie ma dużo zdarzeń w tych kategoriach. Nie ma dużo 

zdarzeń w tych przestępstwach przeciwko życiu i zdrowiu, bo to jest najbardziej 

dotkliwe. Dodał, że przez te 2 miesiące też tych zdarzeń nie było. Przechodząc  

do przestępstw związanych z mieniem, czyli do kradzieży, kradzieży z włamaniem  

i uszkodzeniem mienia to jest właśnie ten obszar, nad którym bardzo mocno pracują. 

Nie ma dużo tych zdarzeń, powiat wieluński jest rozległy. Zdarzenia  

są rozczłonkowane, ciężko jest ustalić wspólne cechy, bo i działania sprawcy,  

i przedmiot, miejsce, czas to jest to, co porównują i są one rozbieżne, ciężko tu jest 

znaleźć coś wspólnego. Jeżeli chodzi o przestępstwa przeciwko mieniu to nie ma ich 

dużo, ale to są te kategorie, że działają zawsze po zdarzeniu. Jeżeli próbują 

ograniczyć te przestępstwa to działają prospołecznie, ponieważ należy widzieć,  

że podczas każdego zdarzenia, kiedy podejmują już czynności są dwie strony  

– jedna strona to jest pokrzywdzony, a druga to jest sprawca. Jeżeli chodzi  

o pokrzywdzonego to odbija się to na jego psychice, bo ktoś jest okradziony, gdzieś 

dokonano włamania, ktoś został pobity lub ktoś został oszukany, co następnie 

omówił. Jeżeli chodzi o przestępstwa przeciwko życiu i zdrowiu, to jeżeli mówimy  

o zabójstwach, zgwałceniach to tego nie odnotowali. Bodajże zgwałceń i zabójstw  

na szczęście nie było, były to pobicia, ale też tego nie ma dużo. Odnosząc się  

do pozostałych kategorii gdzie mają naprawdę dużo pracy, to jest coś, co jest tutaj  

w dużej skali, a mianowicie nietrzeźwi kierujący, wypadki i jazda po alkoholu. Tych 

zdarzeń jest bardzo dużo, chociaż był spadek w 2022 r., natomiast jest to problem, 

określił, że to są potencjalni zabójcy drogowi, co omówił.    
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 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odniósł się do kwestii nietrzeźwych 

kierowców i powiedział, że ma taki pomysł, działała kiedyś taka akcja organizowana 

przez policję, że na rogatkach przy wjeździe do Wielunia stał na środku drogi 

radiowóz i tylko podjeżdżali, i kierowcy dmuchali w ruchu ciągłym. Odzew był, bo 

ludzie się bardzo bali, nie wiedzieli kiedy, szybko to trwało, odbiór był taki 

przerażający.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to nie tylko 

na rogatkach było, bo było też jak z nocki zjeżdżali z dużych zakładów pracy.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że też rano jak do pracy 

ludzie jechali w poniedziałek od powiedzmy 7:00 rano na Gaszynie ta akcja była, 

tylko podjeżdżali i dmuchali, i tam często widział, jak auta nakręcały.  

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

powiedział, że realizują te czynności - wyrywkowy pomiar stanu trzeźwości,  

tam też w sprawozdaniu są ujęte, np. działania w ruchu drogowym, jakie realizują, 

naprawdę tego jest dużo. Ten ruch drogowy, jak obserwuje, działa dość prężnie,  

bo w tymże roku już jest bardzo duża ilość wyeliminowanych, zarówno rowerzystów, 

tylko rowerzysta to jest w tym momencie wykroczenie, ale kontrolują, żeby ich 

wyeliminować, bo to też jest potencjalny pokrzywdzony poniekąd, bo może wyjechać 

i może dojść do zdarzenia drogowego, ale też bardzo duża ilość zatrzymanych 

kierujących. Niejednokrotnie ci kierujący też zostali umieszczeni w Sieradzu  

w Zakładzie Karnym, z uwagi na kolejną jazdę pod wpływem alkoholu, to też 

eliminacja kierujących, którzy jadą na zakazie, bo wcześniej gdzieś tam też spożywali 

alkohol. Tak, jak powiedział, to jest obszar, nad którym muszą się bardzo mocno 

skupić. Z uwagi na specyfikę, każdy region, każde miasto, każdy powiat ma swoją 

specyfikę, chociaż pracując na komisariatach wiejskich te same bolączki, co tutaj  

w powiecie, a więc to tak daleko gdzieś nie odbiega. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dziękuje panu komendantowi za szczegółowe omówienie. Udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jak jest  

z wizerunkiem osób, którzy zostają przyłapani na jeździe po pijanemu, bo widział,  

że w niektórych mediach, czy na tablicach ogłoszeń nazwiska były publikowane.  

Czy to nie działa już prewencyjnie? 
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 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

odpowiedział, że tutaj jest kwestia uzyskania zgody w tym momencie sądu,  

czy powiedzmy prokuratur. Czy działa prewencyjnie? - może i tak, tutaj akurat  

i w poprzednich jednostkach nie preferowali tego, można się nad tym zastanowić. 

Podanie do publicznej wiadomości o wyroku sądowym, to już musi zadecydować 

sąd, nie chcą tutaj, bo to jest taka cienka granica, raz, że prewencyjnie, dwa ochrona 

danych osobowych, która wszystkich dotyczy i tu można powiedzieć jest dobrze, 

prewencyjnie to możemy to zrobić, natomiast wiadomo, jeżeli nie ma tego wyroku 

sądowego, to tak do końca by nie chcieli - po wyroku tak, podanie do publicznej 

wiadomości jest w porządku, natomiast tutaj jednak tego nie realizują. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma pytania. Udzielił głosu panu Henrykowi Wojcieszakowi. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wie, że to nie pan 

komendant jest odpowiedzialny za poprzedni rok, bo jeszcze tu pana nie było,  

ale chodzi o sytuację etatową, to znaczy, jak porównuje, to zawsze obsada etatowa 

jest tu podawana, że są to 144 etaty na komendę, natomiast jak to wygląda  

z niedoborem, bo myśli, że jest niedobór, ponieważ w tamtym roku jak liczył, 

sumarycznie przybyła jedna osoba, w tym roku, w 2022 ubyło aż trzech, czyli 

rozumie, że ma pan niedobory na pewno kadrowe, w stosunku do tej obsady 

etatowej 144 osoby. Jeszcze jedna sprawa, jak to się ma do tej nowej ustawy,  

nie wie, czy tam coś jest zmienione, że może panu „uciec” znowu część osób  

na emeryturę, bo się okazuje, że będzie miało korzystniej odchodząc. 

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

odpowiedział, że już „uciekło” na emeryturę w tej chwili, jeżeli chodzi o sytuację 

kadrową i o stan wakatów w jednostce, to jest płynne. Przekazał, że do jednostki 

policji w Wieluniu chcą wszyscy przychodzić, ma pełno raportów policjantów, którzy 

chcą się tu przenieść, z tego prostego powodu, że oni np. są mieszkańcami Ziemi 

Wieluńskiej, a pracują gdzieś we Wrocławiu, w Opolu, w Łodzi. Wiadomo, w tej chwili 

sytuacja związana z wysokimi kosztami nośników, jakimi są paliwa, napędza  

koszty dojazdów i jednak ten rachunek ekonomiczny jest dla każdego bardzo ważny. 

Powtórzył, że ma bardzo dużo raportów o przeniesienie, jest dla każdego  

na „tak”, tylko musi być zgoda i to jest procedura, tamtej jednostki, a więc tamtego 

Komendanta Wojewódzkiego, bo pan generał, pan komendant są na „tak”. W tej 

chwili będą mieli po tym odejściu łącznie 11 wakatów, tylko to było, bo teraz przyszła 
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też jedna funkcjonariuszka, jedna ma przyjść, czekają na nią, więc to jest wszystko 

płynne, ale powiedzmy, w tej chwili bodajże tam jest 9 wakatów. Nadmienił, że nie 

widzi, żeby ktoś odszedł - ci, co mieli odejść, to do końca lutego odeszli, w tej chwili 

usilnie monituje, żeby jednak uzupełniać te wakaty, np. 7. marca uczestniczył  

w uroczystości ślubowania, komendę w Wieluniu zasiliło dwóch nowych 

funkcjonariuszy, de facto oni po pół roku u nas się zjawią, bo teraz przechodzą cykl 

szkoleń, to jest w granicach około 8 miesięcy, ale otrzymali dwóch nowych 

policjantów do służby, czyli to jest wszystko płynne. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nasza pani radna 

na pewno na sesji pana komendanta pochwali za ilość wszystkich akcji. Dodał,  

że wbrew pozorom, mimo, że wygląda dosyć nobliwie to komputerami się zajmuje  

od samego początku życia zawodowego, czyli od czterdziestu paru lat i zwrócił 

uwagę, że trzy akcje są związane z hejtem komputerowym, nie wpisane są tam 

jeszcze przestępstwa, to znaczy może nie są tak bardzo komputerowe, typu właśnie 

powiązane z bankowością, „na wnuczka” te różne historie, mimo, że pamięta,  

że na Uniwersytecie Trzeciego Wieku były prowadzone szkolenia.  

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

odpowiedział, że nie był we wszystkich gminach, nie rozmawiał ze wszystkimi 

wójtami, niemniej jednak z panem starostą już przeprowadził taką rozmowę,  

był w Osjakowie, w Konopnicy, był w tych gminach odległych i pierwsze jego pytanie 

było takie, czy robią spotkania sołeckie, kiedy będzie spotkanie, np. Rady Gminy.  

Prosił, aby zauważyć, że wykrywalność tych przestępstw, oszustw komputerowych 

nie jest na wysokim poziomie, są to bardzo ciężkie przestępstwa, to są serwery 

daleko poza naszymi granicami, do których nie ma dostępu, a ludzie tracą kolosalne 

pieniądze, szczególnie to jest ukierunkowane na kobiety starsze, ewentualnie  

na bitcoin. Są tu biznesmeni, którzy tracą po 80 parę tys. na chęci bitcoin-ów  

i ta żądza posiadania, żądza pieniądza gdzieś zaślepia ich, pozwolą sobie 

zainstalować program, który przejmuje władzę nad komputerem, podają wszystkie 

PIN-y, podają wszystkie hasła. Zaznaczył, że to jest coś niesamowitego, ale wracając 

do tego pytania, każdego z tych wójtów pytał się, kiedy są zebrania sołeckie, kiedy  

są zebrania Rady, z panem starostą też ten temat na pierwszym spotkaniu poruszał. 

Dodał, że na ich stronie pani rzecznik bardzo mocno to akcentuje, chodzi o to, żeby 

rozmawiać z ludźmi. Wiadomo, niektórzy wójtowie mówią, że na te spotkania 

sołeckie przychodzą osoby starsze i na tym im zależy, żeby rozmawiać z tymi ludźmi, 
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żeby rozmawiać z osobami, które mają u siebie osoby starsze, po prostu dotrzeć  

do jak największej rzeszy osób, żeby uzmysłowili sobie, jaki to jest proceder  

i jakie jest zagrożenie, bo jeżeli stracą te pieniądze, to pieniądze na pewno nie będą 

odzyskane, to może powiedzieć. Są przypadki, że przejmuje się tych wypłacających, 

najczęściej wypłacają gdzieś tam z bankomatu w Polsce lub gdzieś idą na konto 

zagraniczne, to już nie można mówić o odzyskaniu pieniędzy. Następnie powrócił  

do odczucia psychicznego tych osób, jeżeli starsza kobieta traci dorobek swojego 

życia, to ona nie widzi sensu już dalszego życia i dlatego bardzo mocno tutaj kładzie 

nacisk. W tej chwili wie, że w Osjakowie prowadzone są spotkania, tam jest 14 

spotkań i w nich uczestniczą. Dodał, że jest otwarty czy na spotkanie Rady,  

czy w gminach. Jego zdaniem niech to spotkanie doprowadzi do tego, że jedna, dwie 

starsze osoby nie zostaną oszukane, to już mamy wszyscy zysk. Dodał,  

że rozpatrują to w takich kategoriach, to nie chodzi o to, żeby np. prowadzić 

„papierologię”, która się zakończy umorzeniem tego postępowania - muszą  

nie dopuścić do tego postępowania, dlatego położył bardzo mocny nacisk na to,  

żeby docierać do tych ludzi.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że bardzo się cieszy, 

jak widzi policję na mieście, bo czuje się wtedy bezpiecznie jako mieszkaniec, widzi, 

że jest jakiś monitoring, przynajmniej to też działa prewencyjnie, odstraszająco  

dla potencjalnych przestępców, czy generalnie osób, które miałyby zamiar popełnić 

jakieś wykroczenie. Dodał, że tutaj też widzi, że rzeczywiście, jako punkt pierwszy 

jest zwiększenie liczby i podnoszenie wykrywalności służb patrolowych, co popiera, 

jak najbardziej. Zapytał o piesze patrole, bo nie pamięta, kiedy widział pieszy patrol  

w Wieluniu.  

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

odpowiedział, że jeżeli chodzi o piesze patrole, to tu jest temat, wiadomo, na służbę 

kierują 1-2 patrole, cały dzień musi być służba zapewniona, policjanci muszą mieć 

określoną przerwę - po nocy jest to przerwa większa, w dzień jest mniejsza i kierują 

te patrole, zarówno na mieście Wieluniu, jak i w powiecie, patrole mobilne dlatego,  

że nie ma aż tak dużej liczby funkcjonariuszy, żeby zrobić jeden, czy dwa patrole 

mobilne, a trzeci patrol zrobić pieszy. Wskazał, że też ogranicza ich liczba, druga 

rzecz, ogranicza ich szybkość działania, bo jeżeli ma patrol pieszy,  

to zawęża mu rejon, bo on nie może dostać całego rejonu, np. miasta Wieluń.  

Jeżeli chodzi o gminy to powiedział, aby nie rozmawiać w ogóle na ten temat,  
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bo to jest nieporozumienie, żeby na gminach był patrol pieszy. Zaznaczył, że idąc 

dalej, nie ma tego ujętego w sprawozdaniu, ale ich też się rozlicza z czasu reakcji.  

Są interwencje pilne, to jest zagrożenie życia i zdrowia, ujęcie sprawcy,  

czy informacja o sprawcy i możliwość ujęcia na gorącym uczynku, a więc też chcą 

jak najszybciej podjąć tę interwencję, bo trzeba sobie uzmysłowić, że w ich 

przypadku czas działa na niekorzyść, pierwsze czynności starają się robić bardzo 

dokładnie i skrupulatnie, bo każdy dzień przybliża ich nie do wykrycia sprawcy, tylko 

do umorzenia postępowania. Jeżeli chodzi o stricte kryminalne, to starają się jak 

najszybciej podejmować takie działania, więc odchodzą troszeczkę od tych patroli 

pieszych. Jeżeli byłoby miejsce, które jest zagrożone jakimś typem przestępstw,  

np. ulica, gdzie dokonuje się pobić, rozbojów, z uwagi na duże nasilenie sklepów 

monopolowych, gromadzenie się tam osób, to wtedy kieruje się tam patrole piesze.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że u nas się 

pojawiają służby chyba ze szkółek, bo ostatni patrol widział w wakacje. 

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

odpowiedział, że tak, w wakacje tu przyjeżdżają i wtedy kierują patrole, jeden 

zmotoryzowany w nadzorze i w zależności, ile ich przyjedzie, to są kierowane patrole 

piesze, w te miejsca, gdzie jest jakieś zagrożenie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

zaznaczyć, że jeszcze brakuje miejsc monitoringu na terenie naszego miasta, 

chociaż w mojej ocenie jest i tak dobrze zmonitorowane, w całym centrum miasta jest 

monitoring, gdzie ta służba jest pełniona 24 godziny na dobę, jeżeli dobrze pamięta. 

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

odpowiedział, że tak.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że wtedy, 

jeżeli jest zdarzenie patrol mobilny dostaje sygnał i jedzie.  

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

powiedział, że w Częstochowie było bardzo dużo kamer, ale Wieluń ma coś, czego 

nie miała Częstochowa, a to jest w ich pracy bardzo pomocne - identyfikacja 

numerów rejestracyjnych wjeżdżających pojazdów. Jest to ogromne udogodnienie, 

poszukując jakiegoś samochodu, wiadomo, jaki wjechał, o której, jak jechał. Podał 

przykład włamania na posesję w Wieluniu, nastąpiła kradzież przyczepki, mauzera, 

co zostało wykryte i to dzięki temu. Zaznaczył, że to jest bardzo dobre narzędzie  

i z tego monitoringu korzystają, pozwala to szybko działać.  
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 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że apeluje  

we własnym imieniu, ale myśli, że nie tylko we własnym, o patrolowanie rejonów 

szkół w godzinach długich przerw, zwłaszcza wiosną, kiedy zrobi się cieplej, 

wychodzi bardzo dużo młodzieży, pali papierosy. Dodał, że wie, że to może jest niska 

szkodliwość czynu, natomiast uważam, że jest to demoralizacja i że należy 

reagować, więc sama obecność co jakiś czas patrolu policji w rejonie szkół, w czasie 

długiej przerwy, spowodowałaby zmniejszenie tego procederu.  

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

odpowiedział, że w ogóle poruszając ten temat bardzo chciałby podziękować  

za pomoc finansową, te pieniądze są przeznaczane na nagrody, na działania 

prewencyjne, w szkole teraz będą działania po ruchu drogowym, też prewencyjne  

i za to bardzo serdecznie chce podziękować, bo te dzieci nie spodziewają się,  

bo to przeznaczenie jest na nagrody i będą bardzo chętnie uczestniczyły i te nagrody 

były dla nich fajne i atrakcyjne. Wracając do tematu, to Zespół do Spraw Nieletnich  

nie odpuszcza żadnemu e-papierosowi, żadnemu paleniu, są to oznaki demoralizacji. 

Zaznaczył, że dekretuje wnioski i widzi ile tego jest i oni naprawdę działają, nie może 

nic złego powiedzieć na ich temat. Zaznaczył, że to działanie jest efektywne,  

bo naprawdę tych wniosków jest dużo, ale nie jest w stanie powiedzieć ile,  

ale co drugi dzień mam taki wniosek. Jest to odpowiedni dokument, który trafia  

do sądu, do Wydziału Rodzinnego i Nieletnich. Jeżeli chodzi o te szkoły, to następne 

miejsce, które będzie objęte jego stałym zainteresowaniem, to już musi powiedzieć, 

bo wszyscy oczekują otwarcia nowego McDonalda dodając, że nie wie czy będzie 

całodobowy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu odpowiedział, że całodobowy. 

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

powiedział, że na początku będą się zjeżdżać z całego regionu, zobaczą jak to się 

dalej wszystko ułoży. Niemniej jednak, takie miejsca też generują pewnego rodzaju 

problemy, miejsce grupowania się nieletnich, szkoła też, szczególnie w tym okresie 

letnim, ale wie, że kiedy on ruszy, teraz od 1. kwietnia, czyli od tej daty będzie  

to punkt szczególnego zainteresowania z ich strony.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że chciałby się 

odnieść do tej demoralizacji, aby szczególnie zwrócić uwagę na sklepy, które  

są w pobliżu właśnie szkół, ponieważ był świadkiem i zwrócił pani uwagę na to,  

że sprzedawała alkohol, widząc, że osoba ma tornister, co następnie omówił.  
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 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

nadmienił, że zdaje sobie z tego sprawę, niemniej jednak, ten problem, tzn. sprzedaż 

alkoholu nieletnim, wiąże się z różnego rodzaju restrykcjami w stosunku do osoby, 

która to sprzedaje, niemniej jednak bardzo mało jest tych restrykcji, bo nawet  

w Częstochowie, jeżeli mieli takie zdarzenia, to te osoby były dorosłe, one miały ten 

dowód, wyglądały młodo i to jest najciekawsze, że zawsze po tych sprawdzeniach, 

nie można było nic zrobić. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że odnośnie 

ucznia 4 klasy technikum, to już nie można nic zrobić, tak samo z papierosem. 

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

powiedział, że zgadza się, sprzedaż papierosów, np. na sztuki, to też jest zabronione 

i niedozwolone, natomiast tu nie mogli nic zrobić. Zdaje sobie sprawę, że jest coś 

takiego, jak rozpijanie nieletniego, art. 208 kk, który mówi, że kto udziela, itd. tylko,  

że w orzecznictwie jednorazowo taki czyn to może być tylko wykroczenie, nie jest  

to przesłanka wskazująca na popełnienie przestępstwa i też trzeba to udowodnić. 

Niemniej jednak, odnosząc się do słów pana starosty, ta osoba, podejrzewa, że miała 

18 lat, ona kupowała ten alkohol, ale kupowała ten alkohol, powiedzmy dla siebie  

i dla swoich towarzyszy, kolegów i właśnie oni mogą być nieletni, bo takie sytuacje  

są i z tego też zdają sobie sprawę i próbują dochodzić w każdym takim przypadku, 

dla kogo to miało być, jak to było spożyte, czy jak miało to być spożyte. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Łukaszowi Dybce. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma dwie 

kwestie do poruszenia, oprócz tego, że jest rolnikiem i historykiem, to jeszcze jest 

ojcem piątki dzieci i teraz spotykamy się z cyfryzacją, smartfonami, jest dostęp  

do Internetu i widzi, że już w szkołach podstawowych pojawił się problem takiego 

molestowania psychicznego, różnego rodzaju hejt, młodzież, pomimo tego,  

że nie mają lat, mają dostęp do Facebooka, do różnych grup, zakładają różne grupy  

i pojawia się, np. w klasie jakaś „czarna owieczka” i oni na tych komórkach wypisują 

takie rzeczy, że to się w głowie nie mieści. Zaznaczył, że to się nadaje naprawdę  

na rozprawy sądowe, używają takich słów, są przekleństwa, groźby karalne i jest 

naprawdę tego dużo. Dodał, że w szkołach jest dostęp do komórki - w niektórych 

szkołach może to jest zakazane, ale w większości mogą używać telefonów, 

naprawdę straszne rzeczy wypisują te dzieci na swoich rówieśników i myśli,  



23 
 

że naprawdę jest potrzebna i to na szeroką skalę, akcja właśnie w szkołach 

podstawowych, bo te dzieci sobie nie zdają sprawy, o czym piszą i w jaki sposób 

obrażają swoich rówieśników. Dodał, że szkoły może to jeszcze tają, czy jak  

to wyniknie, to jakoś to łagodzą, ale myśli, że to w niedługim czasie wypłynie,  

bo jak któryś rodzic się naprawdę zdenerwuje i założy sprawę, to się wtedy  

to „wysypie”. Dodał, że to jest jedna bardzo ważna sprawa, żeby wysłać właśnie  

prewencję do szkół podstawowych, właśnie o takim molestowaniu, żeby 

wytłumaczyli, że nie wolno tego upubliczniać. Przekazał, że nagrywają filmy z lekcji,  

z naszej szkoły średniej wie, że nagrywają jak się do nauczycieli zwracają i takie 

filmiki krążą na różnych grupach, w szkole podstawowej robią układanki MMA, jeden 

chłopak z jednej klasy, drugi z drugiej, wystawiają gdzieś i takie filmiki  

są w Internecie, nauczyciele może do tego jeszcze nie potrafią dotrzeć, ale z racji 

tego, że ma piątkę dzieci, to ma dostęp do Internetu, one o tym jeszcze nie wiedzą, 

że ma całkowity dostęp do ich kont i to jest przerażające, co się dzieje, np. w Szkole 

Podstawowej w Skomlinie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to zaczyna 

być plagą. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu kontynuował, że jest jeszcze jeden 

punkt, blisko powiązany, odnośnie naszych szkół średnich, prosiłby, żeby 

przynajmniej raz na dwa miesiące, zrobić taki nalot na szkoły średnie, wejście 

niezapowiedziane z psem, który wyczuwa narkotyki, nawet, żeby pani dyrektor  

nie wiedziała, nikt żeby nie wiedział, wystarczy, żeby przeszli przez szkołę, nic 

więcej, bo niestety pojawiają się narkotyki w naszych szkołach. 

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

odnosząc się do tych słów, powiedział, że trzeba by sobie zadać pytanie, kto popełnił 

błąd i w którym momencie. Odpowiedział, że na samym początku, to jest rodzic. 

Przekazał, że był świadkiem jak dwie panie, z dwoma dziećmi w wózku chciały sobie 

porozmawiać, a że dzieci były dość żywiołowe, to co zrobiły, dały dzieciom telefony, 

coś im puściły, zajęły się sobą, a te dzieci zajęły się telefonami, każdy jest 

zadowolony, jakie te dzieci są inteligentne, mądre, bo one bawią się tymi telefonami. 

Zaznaczył, że tak, owszem, nie uciekniemy od tego i te dzieci muszą mieć z tym 

kontakt i one muszą być, że tak powie, biegłe w tym temacie, ale nikt nie pracuje nad 

tym, żeby wskazać, co jest dobre, a co nie, żeby te dzieci już w jakimś sensie mogły 

rozróżnić, co im wolno, a co nie wolno, do czego mają dostęp, a do czego nie. 
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Poinformował, że wracając z żoną z Krakowa, po drodze stanęli w restauracji coś 

zjeść, były trzy, cztery stoliki zajęte, a że lubi obserwować ludzi, bo to takie 

skrzywienie zawodowe, zaobserwował siedzące małżeństwo z dzieckiem,  

nie rozmawiali, dwa palce chodzą, mąż z żoną i z dzieckiem. Przy drugim stoliku, 

dwoje młodych ludzi, gdzie np. do restauracji jeżeli chodzi, to też po to, żeby się 

spotkać, żeby porozmawiać, żeby była ta bliskość, też telefon, więc w takich 

sytuacjach, nie wie, czy oni rozmawiali przez Facebooka ze sobą, a nie byli w stanie 

porozmawiać, jeżeli oni w takich miejscach, np. nie rozmawiają, to też nie przełożą 

tego na dom.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że dziecko też 

jest obserwatorem, który obserwuje i naśladuje. 

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

powiedział, że zmierza do tego, że powinniśmy zadać sobie pytanie, gdzie leży ten 

błąd, a ten błąd w dużej mierze, leży w domu i tu się ten temat zaczyna, to co się 

dzieje, wiadomo, u dzieci poprzez dostęp do szerokiego Internetu, do treści 

zamieszczanych w tym Internecie, poprzez gry, levele, zabili 7 razy, a ja żyję, zatraca 

się u nich takie poczucie, nie mówi o trzeźwym myśleniu, ale jakieś poczucie 

rzeczywistości i tu jest właśnie ten problem, że oni czują się bezkarni, wszystko  

im wolno. Dodał, że tutaj akurat nie, ale w Częstochowie było prowadzone takie 

postępowanie, przyszła matka z dzieckiem, z dziewczynką lat 13-14, dzieci w grupie 

założyły się, jest jakaś zabawa, że wykonają sobie zadania do realizacji,  

co następnie omówił. Podkreślił, że to nie jest ten czas, że próbują nie pochylać się 

nad tym problemem, ale rodzice nie mają żadnej kontroli nad swoimi dzieciakami,  

a co najciekawsze, niejednokrotnie, jeżeli roztrząsają ten problem, rozbierają  

go na czynniki pierwsze, to postawa rodzica jest: „absolutnie nie, mój syn, moja 

córka, to jest nie do pomyślenia, to jest niemożliwe, żeby mój syn, moja córka,  

ja w to nie wierzę, to jest pomówienie”, dochodzi do konfrontacji z rzeczywistością  

i to jest już za późno, natomiast sami dobrze wiemy, jesteście Państwo tutaj też 

nauczycielami, to jest jego stanowisko, że szkoła kształtuje, ona pokazuje wzorce  

do naśladowania, ale ona nie wychowa, a rodzic myśli, że szkoła wychowa,  

że oddaje go nauczycielowi i proszę bardzo, macie tutaj materiał i wykształćcie go, 

niech on będzie lekarzem, prawnikiem, jak najlepiej, zróbcie z niego człowieka, który 

będzie praworządnie postępował.  



25 
 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że pan komendant trochę 

źle go odebrał. Zaznaczył, że wie jacy są rodzice i zdaje sobie  

z tego sprawę tylko chciałby, żeby tak jak pan komendant mówił o zebraniach 

wiejskich, że chce jeździć i uświadamiać seniorów, to zaproponował, jak są zebrania  

np. w szkole, wywiadówki tak zwane to, żeby wysłać tam osoby kompetentne,  

żeby tym rodzicom na tych zebraniach poświęcić 15 minut i przedstawić im, że takie 

czyny są niedozwolone, że biorą za to odpowiedzialność, bo jeżeli dziecko jest 

nieletnie i np. dziecko, które nie ma 12 lat ma konto na Facebooku, to też jest  

to nielegalne, a tam powpisywane jest, że dziecko za przyzwoleniem rodziców  

i ma Facebooka, ma wszystko. Dlatego ma taką prośbę, żeby się to pojawiło. Dodał,  

że jest świadomy, np. jest taki link - Family Link, można omijać, ci starsi, cwańsi  

to omijają, różne rzeczy już robią, bo wiadomo, jak coś powstaje jednego  

do zakazów, to zaraz powstaje drugie, żeby je łamać, ale jest np. możliwość 

ograniczenia Internetu, jest możliwość sprawdzenia na jakich stronach dziecko  

co robiło i po temacie.  

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

powiedział, że to jest bardzo trafna uwaga i na pewno z tego skorzystamy. 

Poinformował, że prowadzą bardzo dużo spotkań, prelekcji w szkołach, 

przedszkolach, ale przedszkola, to bardziej tak troszeczkę, żeby to było zabawowo, 

ale i trochę bardziej poznawczo. Zaznaczył, że nie zdarzyło się tak, żeby odmówili 

jakiejkolwiek szkole, bo są ci ludzie do tego powołani, grupa jest powołana  

i oni w tym uczestniczą. Natomiast, nie ukrywa, jest to bardzo trafne spostrzeżenie, 

żeby wejść w kontakt interpersonalny podczas wywiadówek, tylko tu jest ten problem, 

że szkoła robi, też proszę zrozumieć jedną rzecz… 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił,  

że w jednej gminie są we wszystkich szkołach w tym samym czasie wywiadówki. 

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

powiedział, że na przykład i tu jest temat, tak jak mają spotkania sołeckie, gdzie dwa 

spotkania się odbywają w tym samym czasie, 14 spotkań to jest 14 dni, ale jakoś 

sobie dają radę. Jeżeli chodzi o takie spotkania, to na ile będą mogli, oczywiście 

musi to być poprzedzone rozmową z pedagogiem, z dyrektorem, wychowawcami, 

gdzie jest zauważalny problem.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to,  

o czym tu mówił pan Łukasz Dybka, potwierdza, dzieją się takie rzeczy i jest kilka 
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elementów, żeby ten proceder jak gdyby ukrócić i uświadomić rodziców  

w szczególności, żeby mieli nadzór nad tym, ponieważ, jeżeli takie dziecko jest 

hejtowane, to wychowawca klasy, nauczyciel dyżurujący na korytarzu, zauważa to, 

że to dziecko jest osamotnione i tu już powinna być interwencja, sygnał do rodziców 

ze strony szkoły, tak jak pan komendant powiedział, szkoła nie wychowa, ale szkoła 

może zasygnalizować, że dziecko, które było otwarte, miało dużo kolegów i nagle 

coś się z tym dzieckiem dzieje i to tak powinno wyglądać, ale nie ukrywa,  

że te spotkania, jak najbardziej są konieczne do uświadamiania. Zgodził się 

całkowicie z panem komendantem, że rodzice są zajęci swoimi problemami, dzieci 

są odsuwane gdzieś tam na bok, też jest taki żargon w policji, że tłum ulega 

prowokatorowi. Jest jeden prowokator, ma tak silną osobowość w tej swojej grupie, 

że on pociągnie wszystkich. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że teraz przypadkiem się 

dowiedział, że np. w naszej szkole średniej, w klasie zawodowej, grupa klasowa jest 

dosyć mocna i stosują mobbing na nauczycielu, jeszcze nagrywają i wstawiają  

na stronę. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że my tego problemu nie rozwiążemy.  

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

powiedział, że my tego problemu nie rozwiążemy, ale tym problemem trzeba się 

zająć. Przekazał, że tu jest taki temat, że patrzy trochę dalej, bo jeżeli ta osoba jest 

hejtowana, ona się odsuwa i teraz zastanawia się, co ona zrobi, może ktoś jej  

to wytłumaczy, może jej to przejdzie, a nie daj Boże jak się załamie, ma słabą 

psychikę i będzie chciała targnąć się na własne życie, będzie chciała coś głupiego 

zrobić i tu jest znowu ten problem - problem drugiej strony jak to określa i w takich 

sytuacjach, w żaden sposób tego nie odpuszczają. Dodał, że to jest cenna uwaga, 

nie ukrywa, zaraz ten temat poruszą i będą chcieli wejść z takimi spotkaniami,  

bo taniej i łatwiej jest zapobiegać, chociaż to jest trudne, niż później to wykryć,  

bo z tym wykrywaniem bywa różnie, a jeżeli jest jakaś szkoda - czy to psychiczna,  

czy materialna, czy szkoda osobowa, to już jest troszeczkę też inna sprawa.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu z działalności w roku 

2022 oraz informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego Powiatu 

Wieluńskiego w 2022 r. – temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Krzysztof Dziuba).        

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ma 

informację, że pan komendant dostał już zaproszenie na otwarcie nowego oddziału 

SOR-u w dniu 18. marca br. godz. 12:00.  

 Pan Grzegorz Kurek – Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

powiedział, że bardzo dziękuje za zaproszenie, postara się być w sobotę. Dodał,  

że jest otwarty na każdego rodzaju spotkanie, rozmowę, bo jednak razem można coś 

zrobić. Podkreślił, że cieszy się z dzisiejszej dyskusji, np. o tych spotkaniach,  

bo to jest nowy obszar i dzięki tym uwagom już ma możliwość ukierunkowania,  

zajęcia się tym tematem. Przekazał, że te spotkania są dla niego ważne, temat hejtu 

również poruszy. Dodał, że chodzi mu o to, żeby dotrzeć też do środków masowego 

przekazu, żeby one o tym też mówiły, tak jak te wypadki, tak jak na gminach 

odblaski, teraz wiadomo troszeczkę ten dzień jest dłuższy, ale to też jest problem,  

to też jest potencjalna osoba pokrzywdzona, która idzie, wiadomo, że na tych 

gminach tych chodników nie ma za dużo.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

coraz więcej. 

 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  
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Pkt 6 

Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2022 r. – temat sesyjny. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Karola 

Bednarskiego - Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu. 

 Pan Karol Bednarski – Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu powiedział, że od razu chciał zaprezentować nowe 

umundurowanie służbowe straży pożarnej, które najpierw pojawiło się w Komendzie 

Głównej Państwowej Straży Pożarnej, teraz wchodzi już niżej, do komend 

powiatowych. Dodał, że wszyscy będą posiadać takie umundurowanie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dziękuje panu komendantowi za bardzo szczegółowe informacje. Dużo się działo, 

pożarów było mniej, z tego co wie, tych zdarzeń jest więcej, to idzie chyba w tym 

kierunku, szczególnie te wypadki drogowe, bo tutaj wzrost jest dość duży. Zapytał, 

czy pan komendant chciałby coś dodać do tego materiału, po czym przeprosił  

i zwrócił się do pana skarbnika, że po sesji Rady Powiatu trzeba przekazać środki  

do Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. 

 Pan Karol Bednarski – Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu powiedział, że chciałby zapytać, bo ze starostwem wczoraj się 

kontaktował telefonicznie, bo nie ukrywam, że akurat Komenda Wojewódzka troszkę 

ich naciska, pod względem wkładu własnego do tego ciężkiego samochodu. Zapytał, 

czy byłby to duży problem, jak byłbya zwołana sesja nadzwyczajna. Jeżeli będzie  

to problem, to poczekają do 27. marca. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że już 

nie zdążą, bo akurat pan przewodniczący wyjeżdża i byłby problem. Zapytał o zdanie 

pana skarbnika.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak jak pan 

starosta mówił, że jedynie jak jest sesja 27. marca, to możemy zrobić coś takiego,  

że w tym dniu. 
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 Pan Karol Bednarski – Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu zapytał, czy puścić środki, tak. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak, ale musi być 

gotowe porozumienie.  

 Pan Karol Bednarski – Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu powiedział, że nawet wcześniej może przygotować 

porozumienie.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że przygotowane,  

w tym dniu podpisujemy, wysyłamy środki, ale to musi być 27. marca.  

 Pan Karol Bednarski – Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu powiedział, że chodzi o to, że postępowanie przetargowe jest 

ogłoszone, Komenda Wojewódzka podpisując umowę z wykonawcami,  

czy wykonawcą, musi mieć zapewnione środki już na koncie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przetarg może ogłosić. 

 Pan Karol Bednarski – Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu powiedział, że już jest ogłoszony. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

wyłonią oferty.   

 Pan Karol Bednarski – Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu dodał, że wtedy, przy podpisywaniu umowy muszą mieć  

te środki. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

w momencie podpisywania umowy, tam jest chyba 14 dni do otwarcia ofert albo 30, 

bo jeszcze mogą się odwoływać, różne rzeczy mogą mieć miejsce, także w czasie, 

się wyrobią, a to porozumienie, jak pan skarbnik słusznie zauważył, trzeba 

przygotować jak najszybciej, żeby to było podpisane przez nas i później Komendant 

Wojewódzki podpisze, czy pan komendant podpisze. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że dobrze by było, 

żeby Komendant Wojewódzki już podpisał, żeby była już przywieziona gotowa, 

podpisujemy i wysyłamy pieniądze. 

 Pan Karol Bednarski – Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu powiedział, że tak zrobią, że strona Komendy Wojewódzkiej 

już podpisze tylko będzie czekało na akceptację.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że poza 

tym, ważne jest na jakie konto trzeba przesłać. Zapytał, czy ktoś ma pytania do tego 

zgromadzonego materiału, który Komenda Powiatowa przygotowała. Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu  

o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2022 r. – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 7 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o wyrażenie zgody na obniżenie kwoty ceny wywoławczej 

samochodu marki Citroen Berlingo. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał 

przedstawiciela Domu Dziecka - panią Magdalenę Wosiewicz i kierownika Oddziału 

Zdrowia i Spraw Społecznych - panią Patrycję Świtalską. Powiedział, że Zarząd jest 

w punkcie dotyczącym obniżenia ceny wywoławczej samochodu Berlingo, który 

trzeba sprzedać. Do tej pory nie udało się, były dwa przetargi. Jest propozycja  

10 tys. zł, z tego, co mówiła pani dyrektor telefonicznie, to jest taka sprawa,  

że za 10 tys. zł by to kupili i teraz decyzja należy do Zarządu. Było wycenione chyba 

na 13 tys. zł.  

 Pani Magdalena Wosiewicz – pracownik socjalny Domu Dziecka  

im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że 13 500 zł,  

a za 10 tys. zł jest osoba, pan, który kupił ten autobus, powiedział, że weźmie  

za 10 tys. zł. 
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 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy Powiatowy Zarząd 

Dróg (PZD) nie chce tego samochodu. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że w PZD jest stare Berlingo. 

Powiedział, czy nie lepiej zamienić, bo tamto to już jest taki starszy model. 

 Pani Magdalena Wosiewicz – pracownik socjalny Domu Dziecka  

im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że Berlingo jest  

to rocznik 2010. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na razie, do wyjaśnienia sytuacji, sprawa jest w toku, poinformujemy o decyzji 

Zarządu, jak zostanie ustalone z Powiatowym Zarządem Dróg, być może Powiatowy 

Zarząd Dróg przejmie ten samochód od Domu Dziecka. Następnie ogłosił zamknięcie 

tego punktu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy  

pn. „Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o wyrażenie zgody na obniżenie kwoty ceny wywoławczej 

samochodu marki Citroen Berlingo” w toku, celem sprawdzenia czy Powiatowy 

Zarząd Dróg w Wieluniu przejmie samochód marki Citroen Berlingo od Domu 

Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach.      

  Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

  Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pkt 8 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o przesunięcie punktu pn. „Sprawozdanie z działalności Domu 

Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2022” w planie 

pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2023 r. oraz w planie pracy Rady Powiatu 

w Wieluniu i Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

na 2023 r. z miesiąca maja na miesiąc kwiecień br. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w piśmie jest napisane, czym jest to spowodowane. Dodał, że myśli, że nie ma 

wyjścia i ten plan pracy trzeba zmienić. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym 

rozpatrzeniem przedmiotowego wniosku.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył prośbę Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o przesunięcie punktu pn. „Sprawozdanie z działalności Domu 

Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2022” w planie pracy 

Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2023 r. oraz w planie pracy Rady Powiatu  

w Wieluniu i Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

na 2023 r. z miesiąca maja na miesiąc kwiecień br.  (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 20 minutową 

przerwę w posiedzeniu Zarządu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w 4 osobowym 

składzie. Nieobecny Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu.  

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren 

powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2023 r. na realizację zadań określonych 

w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej  

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych – temat sesyjny. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską - dyrektor PCPR w Wieluniu. Udzielił głosu pani dyrektor Korczewskiej.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał, czy w tym 

roku przekazujemy środki na utworzenie Warsztatów.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że w tym roku nie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy środki już zostały 

przekazane dla Stowarzyszenia „Tacy Sami”.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak, w ubiegłym roku.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, jaki mają czas 

realizacji, zgodnie z umową.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu przekazała,  

że do końca tego roku, działalność muszą rozpocząć w I kwartale 2024 r. Dodała,  

że w następnym budżecie będzie mowa ewentualnie o kosztach. Zaznaczyła,  

że wtedy PFRON  (Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych) 

będzie zabezpieczał środki na każdego uczestnika, ale to dotyczy 2024 r. 

Stowarzyszenie „Tacy Sami” otrzymało w ubiegłym roku 300 tys. zł i z tego się 

rozliczyli. W tej chwili pozyskują nowe środki z innych źródeł. Podkreśliła, że w tym 

roku nic dla nich nie planują.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, kto będzie 

uczestnikiem w tym WTZ-cie (Warsztaty Terapii Zajęciowej).  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że niepełnosprawni z naszego terenu, inni niż w WTZ w Olewinie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, czy to są osoby 

starsze.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu poinformowała,  

że muszą to być osoby przed ukończeniem wieku emerytalnego, czyli kobiety  

do 60. roku życia, mężczyźni do 65. roku życia, Warsztaty przygotowują ludzi  

do pracy, więc muszą być w wieku produkcyjnym. Nadmieniła, że Stowarzyszenie 
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„Tacy Sami” robi również Dom Seniora, a to jest zupełnie inna sprawa, poza  

WTZ-em.    

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w tym samym 

budynku.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

– Dom Seniora będzie w pałacyku, a Warsztaty będą w budynkach obok i inna 

instytucja, nie finansowana przez powiat. To jest bardziej przez gminę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że są zadania 

zlecone i dopytał, czy wymienione instytucje mogą również brać dodatkowo w tym 

udział.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że organizacje pozarządowe tak, bo tutaj te 37 tys. zł to są wnioski już złożone  

– na dofinansowanie do sportu, kultury, turystyki i rekreacji osób niepełnosprawnych 

wnioski składa się w roku poprzednim, czyli do 30. listopada organizacje składały 

wnioski, a realizują w tym roku. Dodała, że mogą te same organizacje wystąpić tylko 

nie do tego samego zadania, muszą zrobić coś innego.    

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1138/23  w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu  

w 2023 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych  

– temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1138/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 10 

Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2020-2022” (za okres VII-XII 2022 r.) – temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią  

Annę Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu. Poprosił o zadawanie pytań. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 19. grudnia był 

zmieniany plan finansowy na 2022 r. i była to jego zdaniem „czysto kosmetyczna” 

zmiana, bo zmieniony został tak, aby wyjść z kosztami wszędzie na 99%.  

W kosztach dano 550 tys. zł i tym sposobem jest poniżej 100%. Następnie odniósł 

się do Covid-u.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

żeby nie doszło do przekroczenia. Przekazała, że w okresie Covid-u było tak,  

że pojawiły się dodatkowe źródła finansowania związane z Covidem po stronie 

przychodów i kosztów. Na początku Covida w zasadzie nie wiedzieli jak to finansowo 

wyjdzie. Dodała, że faktycznie wynik znacznie lepszy w Covidzie, ale też dlatego,  

że w tamtym okresie było bardzo dużo darowizn maseczek, środków bieżącego 
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użytku. Zaznaczyła, że bardzo dobrze, że one były, że szpital nie musiał z własnych 

środków pokrywać tych wydatków. Podała, że np. były darowizny, które od razu szły 

w przychody, w koszty nie, na poziomie ponad 1 mln zł. Należy mieć świadomość,  

że wynik ekonomiczny to nie wynik finansowy i pieniężny, w Covidzie nie było bardzo 

łatwo. Zaznaczyła, że rzeczywiście byli w stanie spłacać, ale ma wrażenie, że teraz 

największe trudności to ustawa podwyżkowa i inflacja. Zauważyła, że gdyby nie było 

inflacji, tak wysokiego wzrostu kosztów energii elektrycznej i cieplnej, to na pewno 

szpital lepiej radziłby sobie z płynnością, nie rosłyby zobowiązania wymagalne tylko, 

że w tym momencie nie mają pokrycia związanego z inflacją w rozliczeniach 

procedur, co nie oznacza, że to się nie zmieni. Cały czas AOTMiT (Agencja Oceny 

Technologii Medycznych i Taryfikacji) bierze od nich dane i porównuje sprawozdania. 

Dodała, że nie tylko od nich, ale generalnie szpitali za kolejne kwartały i poprzez 

uśrednienie ma to mieć odzwierciedlenie w wycenie procedur. Przekazała,  

że wyceny procedur w międzyczasie się zmieniały, w niektórych miejscach znacząco, 

np. w poradni wycena była 1:1, a w tym momencie jest np. 1:1,77, więc następują 

wzrosty tylko, że zaszły bardzo duże zmiany systemowe. Dodała, że NFZ (Narodowy 

Fundusz Zdrowia) i ustawodawca również potrzebuje tej perspektywy, żeby zobaczyć 

jak to wyjdzie. Podała przykład, że grupa pielęgniarek miała wynagrodzenia poniżej 

wynagrodzeń w okolicznych szpitalach, a jest to grupa najliczniejsza, która ma 

olbrzymie znaczenie, jeśli chodzi o koszty szpitalne i koszty wynagrodzeń. Jeżeli 

pielęgniarki miały 500zł-800zł mniej niż w okolicznych szpitalach razy  

200 pielęgniarek, to wiadomo wynagrodzenia dotyczą każdego miesiąca,  

co ma olbrzymie znaczenie. Podkreśliła, że przy podwyżkach ustawowych dostali 

zwrot za wzrost tych wynagrodzeń i to zostało zabrane, a przeliczone procedury 

identycznie dla wszystkich szpitali. Zauważyła, że to jest ta sytuacja dlaczego muszą 

włożyć wiele wysiłku, aby zdobyć kontrakty, żeby jak najwięcej robić i dostosować się  

do zmiany zasad. Dodała, że im się ta zmiana zasad nie opłaciła. Co do zasady  

jest w tym jakaś sprawiedliwości, że ile robisz tyle ci płacę, więc trudno z tym się 

zwyczajnie nie zgodzić, ale stoją przed nowymi wyzwaniami. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że WIBOR chyba się 

nie zmniejszy, a spłacone zostało praktycznie 2,5 mln zł długu z BGK, ale i tak 

zadłużenie z tytułu kredytu wzrosło o 500 tys. zł, a limit praktycznie jest na bieżąco.    

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

ale należy patrzeć ile jest w tym limitu i muszą bardzo uważać. Dodała, że cały czas 
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się tym ratują. To pokazuje, że problem z płynnością się pojawił. Na dany moment 

nie mają wystarczającego zabezpieczenia w umowach na wzrastające koszty energii 

– rachunek za energię cieplną za 2 miesiące na poziomie blisko 400 tys. zł, a kiedyś 

to były koszty w sezonie grzewczym w okolicach 100 tys. zł. Zaznaczyła, że to jest 

nieporównywalne to, co zaszło w tym roku w gospodarce.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o przychody NPL 

(Nocna Pomoc Lekarska). Czy to jest ryczałt? 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że przychody NPL są płacone od pacjenta, otrzymują 72 zł z przecinkiem za każdego 

pacjenta, jeżeli chodzi o poradę lekarską, a porada pielęgniarska to 21 zł lub 22 zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, czyli zależy 

nam, żeby było więcej tych pacjentów.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

jak najbardziej zależy im, żeby było jak najwięcej tych pacjentów. Generalnie środek 

ciężkości ma być przeniesiony z SOR-u (Szpitalny Oddział Ratunkowy) na NPL, 

jeżeli chodzi o intencje jakie słyszą z NFZ-tu. Dodała, że NPL nie bilansował się 

nawet na wynagrodzenia, więc teraz przy nowych kontraktach wynagrodzenia  

nie zostały podniesione, udało się utrzymać w zasadzie te same stawki. W przypadku 

pojedynczych dyżurów, jeżeli się zdarzają, to niewielka podwyżka była bodajże w dni 

świąteczne, ale kwestia dosłownie 10 zł, co dla zasady, dla szpitala jest lepszym 

efektem. Dodała, że grafiki są bardzo skrzętnie analizowane, jeżeli jest jeden lekarz 

to widzi, że jest jeden lekarz, więc bardzo pilnują rzetelności rozliczeń.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że mocno 

poleciał wynik finansowy SOR-u. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że wynik 

finansowy SOR-u jest bardzo uzależniony od tego ile procedur i jakie są wykonywane 

na SOR-e. To jest na zasadzie przerzucania kosztów. Dodała, że w tym momencie 

są w takiej sytuacji, że bardzo dużo diagnostyki jest przeprowadzonej na SOR-e i nie 

uważa, żeby to było dobre. Nadmieniła, że pracują nad tym, rozmawiają z lekarzami, 

z ordynatorami, żeby przesunąć ten środek ciężkości na oddziały, ale musi być 

wspólna zgoda. Dodatkowo pojawiła się teraz możliwość skorzystania z programu 

pilotażowego, z którego chciałaby skorzystać i uzyskać wyższe przychody, i to jest 
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właśnie połączone z pracą SOR-u, więc będzie starała się przekonać zespół do tego 

rozwiązania, żeby maksymalizowali przychody. Dodała, że w tym momencie jest 

świeżo po podpisaniu umów z lekarzami kontraktowymi na kolejne 3 lata. Zauważyła, 

że zakończyli ważny etap w miarę rozsądnie, bo twardo negocjowali z kadrą, żeby 

spotkać się, żeby połączyć interes szpitala z interesem pracowników.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

sprawozdania.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie  Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2020-

2022” (za okres VII-XII 2022 r.) – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).

  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 11 

Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu za 2022 rok – temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w planie 

inwestycyjnym mamy założone 18 mln zł, wykonanie 11 mln zł, ze swoich środków 

dokładaliśmy trochę ponad 4 mln zł, a wykonanie to jest 500 tys. zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że do planu 

inwestycyjnego szpitala należy podjeść zupełnie inaczej niż do planu inwestycyjnego 

jednostki samorządu terytorialnego, bo planując plan inwestycji biorą pod uwagę 
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potrzeby, ryzyka i jak np. planują remont windy, jeżeli będą środki lub uzyskają środki 

zewnętrzne, to zadanie to zostanie przeprowadzone. Jeżeli nie zostaną do tego 

zmuszeni i mogą to zadanie odwlec, a nie będzie środków i jeżeli miałaby to być z ich 

środków kosztem zobowiązań wymagalnych, to lepiej byłoby, żeby tego zadania  

w danym roku nie przeprowadzać. Niemniej jednak biorąc pod uwagę stan urządzeń, 

itd. planują plan inwestycji, bo dzięki temu wie, jakie są najpilniejsze potrzeby 

szpitala, jaka jest gradacja potrzeb i o jakie środki, dotacje mogą się ewentualnie 

starać. Dodała, że nie rezygnują z pozycji nie mając ambicji, że muszą wykonać 

100%, dążą do tego, żeby jak najwięcej wykonać ze środków zewnętrznych. Podała 

przykład, że w roku 2022, który być ciężki, biorąc pod uwagę tę sytuację, inwestycje 

ze środków własnych były tylko takie, które pozwolą na maksymalizację przychodów, 

na realizację procedur lub wynikały z awarii sprzętu i były koniecznie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że plan jaki jest 

sporządzany jest zatem zbiorem potrzeb niż rzeczywistym planowaniem.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła i dodała,  

że plan inwestycyjny jest po rozmowach z działem technicznym, który mówi  

o awariach, potrzebach. Jest również po rozmowach z ordynatorami, którzy widzą 

potrzeby i przedstawiają swoje sugestie i wnioski, co do zakupów - potrzebnych, 

zasadnych lub warto by było i zostają one umieszczone. Kontynuowała, że mają 

różny stopień pilności. Powiedziała, że takie pytanie było kiedyś na sesji dotyczące 

zmian w planie inwestycyjnym i nie miała wtedy przed sobą tego planu. Zaznaczyła, 

że plan inwestycyjny zmieniają, aktualizują jak dojdą plany zakupowe, które nie były 

umieszczane lub darowizny, dotacje, o których nie marzyli, a pojawiła się okazja. 

Podała przykład RTG, którego nie planowali, ale pojawiła się szansa, okazja, trzymali 

środki zewnętrzne na ten cel i oczywiście zostało to umieszczone, bo tutaj jest 

korelacja z planem zamówień publicznych tego planu inwestycyjnego. Dodała,  

że nie wykreślają pozycji nie zrealizowanych, bo intencja jest inna tego planu.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dyskusja w tym punkcie się wyczerpała i zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

sprawozdania.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ  

w Wieluniu za 2022 rok – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji zadań statutowych, dostępności i poziomie 

udzielanych świadczeń zdrowotnych w SP ZOZ za 2022 r. - temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odczytał zdanie z informacji,  

że na dzień sporządzania informacji nadal trwają rozliczenia zrealizowanych  

w 2022 r. świadczeń medycznych w zakresie chemioterapii i rehabilitacji 

ambulatoryjnej, ze względu na proces wdrażania nowego oprogramowania AMMS  

w 2022 r. Powiedział, że już dosyć długo to trwa.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

chodzi o chemioterapię to pojawił się problem z rozliczaniem leków - w programie 

została zaimplementowana niewłaściwa jednostka miary, więc wymaga to zmian 

systemowych w oprogramowaniu i dopiero wtedy mogą rozliczyć. Podkreśliła,  

że zawnioskowali do NFZ i rozliczenia będą dokonane. Jeżeli chodzi o rehabilitację 

to na ten moment są rozliczone, ale ten proces trwał długo. Dodała, że podpisują 

krótką umowę serwisową z firmą na dopilnowanie wszystkich niedociągnięć. 

Nadmieniła, że potem muszą zrobić przetarg na umowę serwisową w zakresie 

Asseco. Proces wdrożenia nie przebiegł idealnie, bardzo długo otrzymywała 

informację, że jest wdrożony i że w części białej wszystko jest w porządku, co się nie 

potwierdziło. Zaskutkowało to zmianami osobowymi na stanowisku, zarówno 

administratora systemu informatycznego i szefa IT oraz szefa działu rozliczeń. 

Dodała, że teraz już może deklarować, że ruszyli bardzo mocno z miejsca i dbają, 

żeby te rozliczenia były dokonywane.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że lekarzy  

i pielęgniarek trochę przybyło.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Przekazała, że cały czas rozmawia. Jeżeli chodzi o pielęgniarki to aktualnie nie mają 

deficytów w tym sensie, że nie są one problematyczne dla realizacji usług. Dodała, 

że za chwilę może pojawić się mały problem i konieczność na anestezjologii, że tutaj 

jakieś dyżury medyczne się pojawiają, ale to wiąże się z tym, że aktualnie wnioskuje 

do Rady Społecznej i później do Zarządu, że chcą zwiększyć o jedno miejsce 

Oddział Anestezjologii i Intensywnej Terapii, czyli z 5 na 6 miejsc dlatego, że takie  

są potrzeby. Rzeczywiście tych pacjentów jest bardzo dużo i liczy, że będą mieć 

więcej pacjentów i zwiększą przychody plus 7 stanowisko, a jest po rozmowie  

z ordynatorem, będą trzymać jako awaryjne tak jak było 6 trzymane bardzo często, 

co ma duże znaczenie dlatego, że odpłatność za pacjenta jest za dobę. Przekazała, 

że przy umowie dzierżawy z AHP wygospodarowali pomieszczenie z korytarzem,  

z łazienką na swoją część i chcą o ponad 30m2 powiększyć strefę Oddziału 

Anestezjologii i Intensywnej Terapii - nie pod te 6 miejsc, bo mają to już teraz,  

ale po to, aby mogli w przyszłości pomyśleć o 7 i 8 miejscu. Biorąc pod uwagę,  

że obok jest kardiologia inwazyjna i szpital bardzo mocno rozwinął się w stronę 

zabiegową jest pełna potrzeba zwiększenia miejsc. Dodała, że nie ma to wpływu  

na konieczność zwiększenia obsady lekarskiej, o którą jest bardzo trudno i która jest 

droższa, ale to się wiąże ze zwiększeniem obsady pielęgniarskiej. Niemniej jednak 

ważąc przychody, koszty i tę potrzebę społeczną nie ma wątpliwości, że trzeba  

w tę stronę podejmować działania.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy 7 miejsce nie jest 

kosztem AHP – AHP ma swoje 700 m2 i nic nie ruszamy.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie.  

Przy podpisywaniu umowy, biorąc pod uwagę mapę, też rozmawiała z ordynatorami,  

z oddziałowymi i widzieli taką zasadność. Dodała, że podpisując umowę na 10 lat 

chciała zabezpieczyć możliwość rozwoju OIOM-u (Oddział Intensywnej Opieki 

Medycznej) i ta możliwość jest zabezpieczona.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

z informacją. Zapytał, czy ktoś jest innego zdania. Nikt się nie zgłosił.  
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        Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji 

zadań statutowych, dostępności i poziomie udzielanych świadczeń zdrowotnych  

w SP ZOZ za 2022 r. - temat sesyjny. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 13 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.01.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 27.02.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeżelibyśmy 

wyeliminowali zobowiązania inwestycyjne: 5 270 000 zł, to stan zobowiązań by się 

nie zmienił. Zapytał, czy te  5 mln zł w lutym będą spłacone naszą dotacją i to jest jak 

rozumie SOR. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak  

i teraz częściowo będzie spłacona druga część dlatego, że tam jest część faktury.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał o dotację  

z ministerstwa.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że to już jest 

spłacone.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował, że ma rozumieć, 

że na koniec marca nie powinno być tego zadłużenia inwestycyjnego.  
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie będzie na koniec marca. Porównując grudzień do stycznia  

to zobowiązania wymagalne wzrosły, aczkolwiek spadł poziom pożyczek w BFF,  

ale to sugeruje, że to jest raczej utrzymanie się w tej bardzo trudnej sytuacji,  

bo jak mówiła poziom zobowiązań wymagalnych jest wysoki i pojawiają się trudności 

w zarządzaniu tym zobowiązaniem, stąd kroki bardzo słuszne w stronę kredytu 

inwestycyjnego, itd.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań stwierdził, że Zarząd zapoznał się z informacją.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań oraz o stanie należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.01.2023 r., sporządzoną według stanu 

księgowego na dzień 27.02.2023 r.       

 Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 14 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu związane z propozycjami nabycia 

wyłączności do prawa dysponowania dachem SP ZOZ w Wieluniu oraz cesji 

dotychczasowych umów najmu dachu bądź ewentualnego wydzierżawienia  

na 10 lat w drodze przetargu pisemnego nieograniczonego powierzchni dachu 

na budynkach SP ZOZ. 

 

 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że trzeba byłoby 

przyjąć ofertę tych firm, przeanalizować tę umowę jeszcze raz. Zauważył, że jest 

napisane, że nie może być cesji bez zgody tej firmy. Za zerwanie umowy byłyby 

konsekwencje i pewnie wszystko jest do sprawdzenia. Podkreślił, że trzeba zrobić 

bilans zysków i strat. Dodał, że nie skreślałby tego całkowicie tylko by się głęboko 

nad tym zastanowił. To jest jednak długi okres – 10 lat, albo nawet więcej.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił o 5 minutową przerwę  

w obradach.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

ogłoszeniem 5 minutowej przerwy w obradach. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o ogłoszeniu 5 minutowej przerwy w obradach (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady  

Zarząd Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w składzie 5 osobowym. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Justynę Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami. Powiedział, że został przygotowany projekt pisma 

do pani dyrektor.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że pismo jest  

do rozważenia przez panią dyrektor.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi do projektu przygotowanej odpowiedzi. Nikt nie zgłosił uwag. Stwierdził,  

że Zarząd przyjął przez aklamację projekt odpowiedzi na pismo Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu związane  
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z propozycjami nabycia wyłączności do prawa dysponowania dachem SP ZOZ  

w Wieluniu oraz cesji dotychczasowych umów najmu dachu bądź ewentualnego 

wydzierżawienia na 10 lat w drodze przetargu pisemnego nieograniczonego 

powierzchni dachu na budynkach SP ZOZ.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął projekt odpowiedzi  

na pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu związane z propozycjami nabycia wyłączności do prawa dysponowania 

dachem SP ZOZ w Wieluniu oraz cesji dotychczasowych umów najmu dachu bądź 

ewentualnego wydzierżawienia na 10 lat w drodze przetargu pisemnego 

nieograniczonego powierzchni dachu na budynkach SP ZOZ.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zaprosiła na uroczyste 

otwarcie SOR-u w dniu 18.03.br.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jest jakiś ciąg 

komunikacyjny, oznaczenie NPL-u z SOR-u. Czy jest to jakoś przewidziane? 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że przy okazji 

przeprowadzki SOR-u chcą również zmienić lokalizację NPL-u, bo generalnie 

powinien być jak najbliżej SOR-u. Aktualnie czekają też na odpowiedź, bo mówi się 

nawet „w lokalizacji”. Nie byłoby to wcale głupie jakby NPL był w nowo wybudowanej 

części SOR-u tylko zobaczą, czy uzyskają pozwolenia, bo projekt SOR jest  

z dofinansowaniem unijnym. Ostatnio przypomniała lekarzom, że w razie sporu 

zawsze jest wskazany lekarz dyżurny, który jest na miejscu, jak nie to dyrektor 

medyczny rozstrzyga spory, co do tego, gdzie pacjent powinien trafić, bo takie 

problemy się zdarzają. Nadmieniła, że zostanie przeniesiona rejestracja poradni, 

będzie oznaczona jako punkt informacyjny szpitala. Strona internetowa szpitala 

informacyjnie jest bardzo bogata, więc nawet osoby pracujące w rejestracji będą 

mogły szybko sprawdzić pacjentowi numer telefonu albo pokierować, poinformować 

o godzinach otwarcia, itd. Zaznaczyła, że przy tej okazji muszą dopracować 

oznakowanie szpitala. Podtrzymuje to, że poradnie urazowo-ortopedyczne chcą 
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umiejscowić w obecnym SOR-e dlatego, że tam będzie wygodniej. Chcą 

zabezpieczyć jeden dodatkowy gabinet dlatego, że lista oczekujących w poradniach 

urazowo-ortopedycznych jest za długa, mają problem z pacjentami urazowymi, którzy 

powinni być w trybie pilnym załatwieni. Nadmieniła, że podjęli współpracę z lekarzami 

z zagranicy. Dodała, że ma nadzieję, że w przyszłym tygodniu rozpocznie pracę 

lekarz ortopeda z Białorusi, co omówiła.    

 

 

 

Z sali wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

 

Pkt 15 

Przyjęcie projektu protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Mokrsko nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 132/5 o pow. 0,1678 ha, położonej w obrębie Jasna Góra, 

gmina Mokrsko - kontynuacja sprawy z CLXIV  posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 31.01.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

co do treści protokołu uzgodnień. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, czy pani naczelnik 

chciałby coś dodać.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że to jest ostatni etap 

przed umową darowizny, przez aktem notarialnym.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu protokołu uzgodnień w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt  

protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze darowizny na rzecz Gminy 

Mokrsko nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 132/5  

o pow. 0,1678 ha, położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko - kontynuacja 

sprawy z CLXIV  posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 31.01.2023 r. 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy użyczenia lokalu znajdującego się w budynku 

zlokalizowanym na nieruchomości Powiatu Wieluńskiego – dot. wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy użyczenia lokalu znajdującego się w budynku 

zlokalizowanym na nieruchomości Powiatu Wieluńskiego, oddanej w trwały 

zarząd Zespołu Szkół nr 1 w udziale 900/1000 z przeznaczeniem  

na prowadzenie gabinetu profilaktyki zdrowotnej na czas nieokreślony  

- kontynuacja sprawy z CLXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 17.02.2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu krótko omówił 

przedmiotową sprawę. Zapytał, czy są uwagi. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, kto jest 

„za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1139/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia lokalu 

znajdującego się w budynku zlokalizowanym na nieruchomości Powiatu 

Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Uchwała Nr 1139/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Na salę obrad powrócił Pan Krzysztofa Dziuba – wicestarosta wieluński, 

natomiast salę obrad opuścił Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

 

 

Pkt 17 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r.  

pn. „Moja piękna Ziemia Wieluńska”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wszystkie sprawozdania zostaną razem omówione, natomiast każde będzie 

oddzielnie głosowane.   

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotowe sprawozdania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poruszył kwestię 

odsetek. 

  Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że odsetki są liczone od pewnej kwoty, co wynika  

z ordynacji, iż 3-krotność bodajże opłaty operatora pocztowego, jeżeli jest 

przekroczona, to wówczas odsetki są naliczane. Jest to kwota 8 zł z groszami i jeżeli 

ta kwota zostanie przekroczona, to odsetki są liczone, a poniżej odsetki  

nie są liczone.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Moja piękna Ziemia Wieluńska” 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Henryk Wojcieszak).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 18 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r.  

pn. „Poznajemy Wieluń - spacery edukacyjno-integracyjne”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Poznajemy Wieluń - spacery 

edukacyjno-integracyjne” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Henryk 

Wojcieszak).          

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 19 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r.  

pn. „Kolędujemy z KGW”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Kolędujemy z KGW” (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Henryk Wojcieszak).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r.  

pn. „Wyprawy po wieluńskim”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Wyprawy po wieluńskim” (głosowało 

4 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 21 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r.  

pn. „Piknik młodzieżowy”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r. pn. „Piknik młodzieżowy” (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Henryk Wojcieszak).     

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 
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Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia oraz 

przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy powiatu wieluńskiego w roku 2022 z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia  

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie - temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.   

     

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1140/23 w sprawie przyjęcia oraz przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu 

sprawozdania z realizacji „Programu współpracy powiatu wieluńskiego w roku  

2022 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3  

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Uchwała Nr 1140/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 23 

Podjęcie decyzji przez Zarząd Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia wniosku 

przez Powiat Wieluński w konkursie „Ogrody przyjazne naturze”, na utworzenie 

ogrodu sensoryczno-hortiterapeutycznego dla uczestników Warsztatów  

Terapii Zajęciowej w Rudzie w związku z wnioskiem Prezesa Stowarzyszenia 

Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin 

„Tacy Sami”. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że Zarząd 

posiada opinię, że jako powiat nie może występować, ponieważ nie jest właścicielem 

gruntów. Dodał, że według regulaminu musieliby prowadzić całość postępowania, 

rozliczenia. Odczytał opinię prawną z dnia 6.03.2023r. radcy prawnego Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu, która stanowi załącznik do protokołu. Zaznaczył,  

że wniosek można złożyć do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że jest 

ogłoszenie, które obejmuje nabór pn. Rewaloryzacja zabytkowych parków 

województwa łódzkiego.  Akurat dworski zespół parkowy w Rudzie jest w ewidencji  

i tutaj beneficjentem mogą być zarówno jednostki samorządu terytorialnego, jak i inni 

właściciele parków.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Klusce.   

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

powiedział, że jest po konsultacjach bezpośrednio z osobami, które prowadzą nabór  

i ten konkurs. Dopytał, czy w sytuacji jaką mamy jest możliwość złożenia  

i realizacji tego, i jest taka możliwość. Teren nie dotyczy parku zabytkowego – park 

zabytkowy jest zupełnie czymś innym i będzie innym staraniem realizowany. Dodał, 

że teren dotyczy przestrzeni między Warsztatami Terapii Zajęciowej i przyszłym 

Domem Seniora. Powiedział, że to jest bezkosztowe dla powiatu, zadeklarował,  

że przygotuje wniosek, może go później realizować, nie potrzeba sztabu ludzi  

do realizacji, bo się nie znają na tym - powiedział zwracając się do Zarządu. 

Zaznaczył, że zna się na tym, ma wszelakie przygotowanie i wie jak to zrobić tym 

bardziej, że zakładali, że będzie to jeden z elementów służący Warsztatom Terapii 

Zajęciowej, bo grupy terapeutyczne będą pracować na ogrodzie sensorycznym.  

To nie jest ogród zabytkowy i nie siliłby się, żeby napisać prośbę, gdyby się nie 

upewnił w Łodzi, że można w przypadku takiej zależności złożyć wniosek. Zapytał, 

czym ryzykują – niczym.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że można 

złożyć wniosek tylko dopytał w jaki sposób mają tę dotację udzielić Stowarzyszeniu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie 

mogą.  
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Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że nie rozumie, skoro ma taką informację z Łodzi od kogoś, kto 

prowadzi ten konkurs.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że oni patrzą 

pod kątem swojego projektu, że mogą dać tę dotację, ale powiat musi tę dotację 

rozliczyć.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli składałby 

powiat to musieliby wszystkie wydatki ująć we własnych księgach. Dodał, że muszą 

mieć tytuł prawny i wtedy mogą wydawać na to pieniądze. Zaznaczył, że nie mogą 

tych środków przekazać jego zdaniem Stowarzyszeniu w formie dotacji.   

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że nie chce tych pieniędzy dotykać. Formuła prawna dostępności jest 

możliwa, bo to jest kwestia podpisania porozumienia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, że powiat 

nie jest właścicielem gruntów.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

kontynuował, że jest formuła, która zezwala później, żeby był dostęp do tego gruntu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wyjaśnił, że nie chodzi  

o dostęp tylko wydatkowanie środków.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że przez 5 lat musi być zagwarantowany dostęp, z jednej strony ich 

deklaracja, a z drugiej strony odpowiedzialność, że to będzie ogólnodostępne. 

Zaznaczył, że to jest możliwe i to jest realizowane w województwie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił o podanie 

przykładu.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że mógłby powiedzieć, że proszę dać przykłady, że nie zostały takie 

zrealizowane.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, aby wskazać,  

że w ten sposób samorząd złożył wniosek i dostał, ale czy to zrealizował w ten 

sposób na nie swoim gruncie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że jest napisane: 

porozumienie o dostępności do terenu. Zapytał jak to prawnie wygląda.   

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

zapytał, jaki jest problem, aby takie podpisać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

opinia, że może mieć do niej tytuł prawny oparty np. na umowie dzierżawy  

lub umowie użyczenia, której zapisy zapewniają nieograniczony nieodpłatny dostęp 

do tej nieruchomości. Dodał, że ktoś musiałby to cały czas nadzorować, ale to jest 

problem z wydatkowaniem środków dotacyjnych. Nadmienił, że pan Kluska jest 

samorządowcem i wie dokładnie, że nie można wydatkować żadnej złotówki, tym 

bardziej złotówki z dotacji, które są sprawdzane, na nie swój tytuł własności.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że wie, że na nie swój tytuł nie można, ale ten tytuł można uzyskać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał w jaki 

sposób.   

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

przekazał, że na zasadzie tych przytoczonych możliwości - po to jest to przytoczone, 

aby dać możliwość różnych sytuacji.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, co to 

znaczy dostępność. Poprosił o zdefiniowanie.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

wyjaśnił, że nie jest prawnikiem. Powtórzył, że jego zapewniono, że takie coś jest 

możliwe. Dodał, że inaczej by nie przychodził.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

prezesa, aby wystąpił…  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 
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odpowiedział, że nie ma czasu na to, bo trzeba napisać wniosek. Dodał,  

że zadeklarował, że zrobi wniosek, projekt, napisze kosztorys, żeby tylko złożyli,  

a chyba większe służby ma starostwo niż Stowarzyszenie „Tacy Sami”.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to nie 

o to chodzi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że równie dobrze 

mogłaby to złożyć gmina Wieluń.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że nie może złożyć, bo nie ma powiązania tematycznego, natomiast  

tu jest tematyczne powiązanie, bo tworzą Warsztaty i będą utrzymywać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to nie ma znaczenia.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że ma znaczenie, bo w piśmie trzeba wykazać jaka jest współpraca.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pan 

skarbnik może później powiedzieć, że umowa… 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wtrącił, że umowa dzierżawy, tak.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że Stowarzyszenie 

„Tacy Sami” tworzy Warsztaty Terapii Zajęciowej w jakimś budynku. Zapytał,  

czy na to jest potrzebne pozwolenie na budowę, czy nie było pozwolenia na budowę. 

Zaznaczył, że tego nie wie. Kontynuował, że ten park jest obok tych Warsztatów 

Terapii Zajęciowej, pan Kluska podpisze z powiatem umowę dzierżawy na dany 

teren, powiat złoży wniosek na tę działkę i pan Kluska nie ma automatycznie obok 

tego możliwości funkcjonować.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że to jest inna działka – park jest na innej działce, Warsztaty  

są na innej działce. Dodał, że po tylu latach to trzeba by wiedzieć, że budowa 

Warsztatów to jednak jest pozwolenie na budowę, gdzie jest projekt i to zatwierdzali. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tego nie wie,  

bo można remontować.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że może być 

na zgłoszenie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował, że tworzenie 

Warsztatów Terapii Zajęciowej z tego, co wie może też polegać na remoncie 

budynku, a remont nie wymaga pozwolenia na budowę. Dodał, że skoro to są różne 

działki, to nie wie, dlaczego powiat ma to robić, a nie gmina Wieluń.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że dlatego, że gmina nie ma w swoim obowiązku tworzenia 

Warsztatów Terapii Zajęciowej, a Warsztaty są jednym połączeniem współpracy 

powiatu ze Stowarzyszeniem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że na pewno będą wnioskować inne samorządy o utworzenie ogrodów  

i wcale nie jest to powiązane z Warsztatami Terapii Zajęciowej dlatego to by oddzielił. 

Zaznaczył, że gdyby to było jasne, klarowne, że powiat może złożyć, to by to zrobił, 

ale to nie jest jasne. Dodał, że nie chce się podejmować tego zadania. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał jaki ma związek 

konkurs „Ogrody przyjazne w naturze” z Warsztatami Terapii Zajęciowej.   

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

poinformował, że warunkiem, żeby samorząd mógł w tym przypadku złożyć wniosek 

na coś, co jest realizowane prze Stowarzyszenie musi być wykazana współpraca. 

Jedynym na ten czas powiązaniem prawnym i formalnym jest to, że tworzymy 

Warsztaty, ogród jest elementem terapii zajęciowej, które będzie tam prowadzona. 

Dodał, że będzie taki ogród sensoryczny, który będzie tam elementem edukacyjnym  

i to jest to, co to łączy, nic więcej. Natomiast gmina nie tworzy Warsztatów, nie daje 

żadnych dotacji, a powiat będzie w 10% utrzymywać Warsztaty, będzie ciągła 

współpraca i to jest to powiązanie logiczne, które może zdecydować w oczach 

oceniających, że projekt przejdzie. Podkreślił, że nie mówi, że przejdzie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, do kiedy  

są składane wnioski. 

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 
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przekazał, że do 23.03.br. Dodał, że to jest dla niego kuriozum, że tego nie można 

zrozumieć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ze swojego doświadczenia wie, że wiele osób wiele mówiło, byli przychylni, a jak 

przyszło to skonkretyzować na piśmie, to nikt nie chciał się pod tym pismem 

podpisać. Dodał, że pan Kluska też pewnie miał takie sytuacje w  życiu.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że nie wie, o czym pan starosta mówił.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że pan prezes przytoczył, że ktoś zapewnił ustnie z urzędu marszałkowskiego,  

że to jest możliwe.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

przekazał, że najwyżej odrzucą wniosek. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powtórzył, że problemem 

jest rozliczenie przez powiat przyznanej dotacji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział,  

jak powiat się z tego rozliczy. 

 Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że to „Wy jesteście od tego specami”, a nie on.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to łatwo zrzucić wszystko… 

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że  nie to, że zrzucić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że widzą tutaj problem, który cały czas chcą uświadomić. Dopowiedział, że można 

złożyć wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że to co można złożyć, to on złoży tylko tu jest bez żadnego wkładu, 

bez żadnego ryzyka, nie dając złotówki na coś co jest koniecznie, żeby w przyszłości 
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funkcjonowały Warsztaty. Podkreślił, że ten ogród i tak będzie tworzony, a byłby 

utworzony, jak to ujął, bezboleśnie i tego nie może zrozumieć. To jest kwestia chęci, 

znalezienia metody rozliczenia, a może trzeba porozmawiać w Łodzi z księgowością.    

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odniósł się do kwestii dotacji  

i kosztów. Na pewno będzie musiał być zorganizowany przetarg na stworzenie 

takiego ogrodu.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

wyjaśnił, że 150 tys. to jest maksymalna kwota o jaką można się zwracać i o taką 

chce się zwrócić, bo to jest obszar 25 arów, który trzeba przygotować, infrastruktura, 

itd.    

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, gdyby wyszło,  

że sprawa jest rozwiązana pozytywnie, dochodzi do organizacji przetargu, bo pan 

prezes sam nie będzie robił tego ogrodu tylko jakaś wyspecjalizowana firma. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że powiat 

będzie musiał to robić.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził, dodając,  

że starostwo będzie musiało zorganizować przetarg na to zadanie, które będzie 

musiała robić wyspecjalizowana firma, która wygra ten przetarg i jak zna życie, jeżeli 

będzie 150 tys. przeznaczone na to zadanie, przetarg będzie na 200 tys. Zapytał,  

co wtedy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, kto dołoży.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

wyjaśnił, że ogród wyjdzie może 300 tys. zł, to nie jest jedyne źródło finansowania  

i to są etapy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, te dodatkowe 150 tys. 

zł ktoś będzie musiał dać powiatowi.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

przekazał, że to jest rzecz, którą tworzy się latami. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pieniądze trzeba 

wydać. 
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Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

dopowiedział, że kosztorys będzie na maksymalnie 150 tys. zł. Zapytał, do jakiej 

kwoty nie trzeba robić przetargu panie skarbniku w myśl przepisów.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 130 tys. zł zapytanie ofertowe, ale trzeba to rozliczyć.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że muszą mieć 

fakturę dokładnie na tę kwotę.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że będzie przetarg. Zapytał, w czym jest rzecz. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że rzecz jest  

w tym, że jak będzie zorganizowany przetarg to np. wyjdzie, że firma będzie chciała 

to zrobić za 200 tys. zł, bo będzie to najtańsza oferta. Dopytał i co w takim 

przypadku.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że trzeba będzie zrobić następny przetarg.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odczytał punkt 17 wniosku: 

Oświadczam,  że w budżecie jednostki samorządu terytorialnego na 2023 r. zostanie 

zabezpieczony udział własny w kosztach realizacji zadania stanowiący różnicę 

pomiędzy całkowitym kosztem przedsięwzięcia a wnioskowaną kwotą dofinasowania.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że ta edycja nie wymaga wkładu własnego, bo też o to pytał. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jeśli wyniknie, 

że firma, która będzie robić ten cały ogród, wygra i będzie chciała to zrobić  

za 200 tys. zł.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że to unieważnimy przetarg.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że za 150 tys. zł zrobi 

się pewnie.. 

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

wtrącił, że część prac się zrobi, a dalsza to już jest na jego głowie.    

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu kontynuował, że we wniosku 

będzie ogród, będzie całość.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

wyjaśnił, że ogród będzie prowadziło Stowarzyszenie w ramach Warsztatów Terapii 

Zajęciowej i będzie co roku dokładało, inwestowało, żeby robić dalej.     

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu kontynuował, że we wniosku 

będzie napisane, że chcemy ogród taki jaki jest na wizualizacji i wiadomą sprawą jest 

to, że za 150 tys. zł się tego nie zrobi. To jest pewne.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

zapytał, a skąd pan radny to wie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że wie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że znają ceny 

jakie są na rynku.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że sprawdzał i tu jest jedna 

działka, cały teren ma 16 ha i to jest jeden numer łącznie z pałacem.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że pan radny ma zły namiar. Dodał, że jako Stowarzyszenie mają  

6 działek i łącznie 2,70 ha, a że pan radny sobie w telefonie coś sprawdza, to nie 

znaczy, że tak jest. Przypomniał, że taka sama sytuacja była w przypadku tworzenia 

Warsztatów Terapii Zajęciowej, gdzie mówił pan starosta, że musi powołać ekipę, 

musi mieć nadzór nad tym, że ktoś to będzie prowadził. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

zupełnie coś innego. Poprosił, aby nie mylić tego, ponieważ Stowarzyszenie 

otrzymało pomoc i czekają do przyszłego roku jak to się rozliczy i wtedy można 

dyskutować. Dodał, że w I kwartale 2024 r. trzeba uruchomić Warsztaty.  Zauważył, 

że w tej chwili nie mają własności gruntów, dzierżawa nie wchodzi w rachubę, 
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dostępność jest bardzo szeroko rozumiana – nie chodzi o dostępność,  

że mieszkańcy powiatu będą tam sobie wchodzić.   

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że będzie ogólnodostępne.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że dalej 

jest kwestia wydatkowania środków publicznych. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu złożył propozycję, aby może 

poprosić jeszcze o opinię panią Pakułę, która zajmuje się wnioskami. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że kolejny 

Zarząd odbędzie się w dniu 20. marca. i nie wie, czy w ciągu 3 dni pan prezes zdąży 

napisać wniosek, jeżeli będzie pozytywna decyzja. Głównie chodzi o kwestię 

wydatkowania tych środków. Dotację można dostać tylko chodzi o kwestię 

wydatkowania środków.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że musiałaby 

być umowa dzierżawy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że później  

5 lat powiat musi tym wszystkim zarządzać i odpowiadać za każde złamane drzewko, 

bo to będzie sprawdzane.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że musiałaby być 

umowa dzierżawy, musiałby być tytuł prawny. Nadmienił, że sprawa dotyczy udziału 

własnego. 

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że nie ma udziału własnego, tak jest w regulaminie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że są koszty 

kwalifikowane i są koszty niekwalifikowane.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu ponownie powtórzył, że nikt nie 

zagwarantuje tego, że przetarg pójdzie w takim kierunku, że nie będzie to kosztować 

200 tys. zł, pan prezes mówił, że oddamy pieniądze, a później będzie tak, że powiat 

oddał pieniądze. Zaznaczył, że równie dobrze gmina mogłaby to złożyć.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy w ramach Polskiego 

Ładu, naboru dotyczącego zabytków pan prezes złożył projekt.  
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Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że nie, jest jeszcze czas do 17.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że lista 

się zamknęła.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, czyli pan chce złożyć  

w gminie, tak.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” 

odpowiedział, że nie, chce złożyć w starostwie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

pozostawieniem sprawy w toku. Zaznaczył, że jeszcze raz zostanie  

to przeanalizowane ze wszystkimi wariantami jakie wchodzą w grę.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji zapytała, czy mają coś przygotować w związku z tą decyzją. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że sprawa jest w toku na ten moment. Dodał, że można zebrać informację na jakich 

zasadach jest rozliczenie, pan skarbnik zajmie się informacją z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej jak to jest możliwe w takim konkursie, żeby wszystko było jasne  

i klarowne, żeby nie odnieść negatywnych skutków takiej decyzji.  

 

  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn. „Podjęcie decyzji przez Zarząd Powiatu w Wieluniu  

w sprawie złożenia wniosku przez Powiat Wieluński w konkursie „Ogrody przyjazne 

naturze”, na utworzenie ogrodu sensoryczno-hortiterapeutycznego dla uczestników 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Rudzie w związku z wnioskiem Prezesa 

Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych  

i Ich Rodzin „Tacy Sami” w toku (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentów wsi 

Kraszkowice. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że chodzi o wydanie decyzji dotyczącej zagospodarowania przestrzennego 

fragmentów wsi Kraszkowice. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1141/23 w sprawie projektu uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentów wsi Kraszkowice (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1141/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 

 

 

 

Pkt 25 

Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2022. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił bilans z wykonania 

budżetu powiatu za rok 2022.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile będzie przeznaczone 

na drogi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że 1 900 000 zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma rozumieć,  

że 11 mln zł to zobowiązania długoterminowe to znaczy, że stan kredytów w ogóle 

się nie zmienił.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie zmienił 

się, bo nie było w tym roku rozchodów w budżecie, nie było w ogóle spłat kredytów, 

spłat kapitału.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podpisaniem bilansu z wykonania budżetu powiatu za rok 2022.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o podpisaniu bilansu z wykonania budżetu powiatu za rok 2022 (głosowało 5 

członków Zarządu).         

 Bilans stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 26 

Sprawy bieżące.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że pierwszą dodatkową sprawą jest „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu 

w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie  

określenia zasad udzielenia dotacji ze środków pochodzących z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
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restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych  

na obszarze powiatu wieluńskiego”. Krótko omówił przedmiotową sprawę. Zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1142/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji ze środków pochodzących  

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych  

na obszarze powiatu wieluńskiego (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Uchwała Nr 1142/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że zachodzi konieczność zwrócenia się do Przewodniczącego Rady Powiatu  

z wnioskiem o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu z następującym 

porządkiem obrad:  

1. Otwarcie LXV sesji Rady Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia zasad 

udzielenia dotacji ze środków pochodzących z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na obszarze powiatu wieluńskiego. 

5. Zamknięcie LXV sesji Rady Powiatu w Wieluniu.  

Następnie zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu wniosku o zwołanie sesji nadzwyczajnej.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

wniosku  Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zwołania nadzwyczajnej sesji Rady 

Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że ostatnią sprawą „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie ogłoszenia naboru wniosków proponowanych do zgłoszenia  

do dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków”. Otworzył 

dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zapyta, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1143/23 zmieniającą uchwałę w sprawie ogłoszenia naboru wniosków 

proponowanych do zgłoszenia do dofinansowania z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1143/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 27 

Wolne wnioski. 

 

Na CLXVIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wioski nie były 

złożone.  
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Pkt 28 

 

Zamknięcie CLXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXVIII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


